
P R O T O K Ó Ł N R XV/2012 
z sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

odbytej 26 kwietnia 2012 toku, w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego 
w Węgorzynie 

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 1630 a zakończyło o godz. 1925 

Nieobecni radni: Pan Krzysztof Gwóźdź 

l a 
Przewodniczący Rady Miejskiej — dzień dobry otwieram X V sesje Rady Miejskiej w 
Węgorzynie. Chciałbym w związku z tym, że podjąłem wiadomość przed wejściem na sale, że 
zmarło się naszemu wieloletniemu członkowi Rady Osiedlowej, który często tutaj na tej sali 
przebywał z nami i za jego dotychczasową pracę na rzecz mieszkańców i za pracę w Radzie 
Osiedlowej proszę wszystkich o powstanie i uczczenie jego śmierci minutą ciszy 

- minuta ciszy -

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, Michał odszedł do krainy wieczności a witam tych 
obecnych na tej sali zacznę od Pana Starosty, witam Pana Brodzińskiego, witam Radnego 
Powiatowego Pana Drozdowskiego, witam Panią Burmistrz z pracownikami z mecenasem Panią 
Sekretarzem i Skarbnikiem, witam sołtysów, radnych i witam mieszkańców gminy, bo widzę też 
są obecni na naszej sesji. 

Stwierdzam, że na 15 radnych obecnych dzisiaj jest nas 14 osób w związku z tym nasze 
obrady będą prawomocne, Pani Kierownik OPS- u również witam, bo będą tematy związane z 
pracą OPS — u (lista obecności radnych stanowi załącznik nr 1 do niniejszego protokołu, 
lista obecności sołtysów stanowi załącznik nr 2 d niniejszego protokołu, lista obecności 
gości obecnych na XV sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie stanowi załącznik nr 3 do 
niniejszego protokołu). 

Ib 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punktu przedstawienie porządku sesji 
radni i sołtysi porządek sesji otrzymali, czy są jakieś uwagi do porządku sesji proszę Pani 
Burmistrz 

Pani Burmistrz — bardzo proszę Wysoką Radę o wprowadzenie do porządku sesji 
poprawionych druków uchwał na druku 4 i na druku 5 na komisjach zostały już one omówione 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że dlaczego zostały poprawione to przed przyjęciem 
tych uchwał Pani Burmistrz akurat dopowie w szczegółach czy są jakieś inne propozycje do 
projektu porządku dzisiejszej sesji, jeżeli nie mam to proszę, kto jest za przyjęciem poprawionych 
druków nr 4 i nr 5 do porządku naszej dzisiejszej sesji, kto jest za wprowadzeniem tych druków 
poprawionych? 
N a ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — stwierdzam, że druki zostały wprowadzone 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — w związku z tym, że poprawione druki zostały przyjęte 
głosujemy cały porządek sesji, jaki został przedstawiony radnym na dzisiejsze obrady, kto jest za 
przyjęciem porządku sesji? 
N a ogó lną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — porządek sesji z o s t a ł przyjęty 

P O R Z Ą D E K O B R A D 
X V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie 

zwołanej na czwartek 26 kwietnia 2012 roku na godzinę 1630 

w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie 

I. Sprawy regulaminowe: 
a) otwarcie posiedzenia, powitanie gości i stwierdzenie quorum 
b) przedstawienie porządku sesji 
c) przyjęcie protokołu z posiedzenia X T V sesji Rady Miejskiej w Węgorzynie z 15 marca 2012 

roku 

II. Interpelacje, wnioski i zapytania radnych 

III. Informacje: 
a) Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 

pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 

publicznego za rok 2011"- druk nr 1 
b) Informacja z realizacji Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2011 r. — druk nr 

2 
c) Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 dla gminy Węgorzyno (ocena dostępna jest 

na stronie internetowe/ www.bip. wegorzyno.pl w zakładce Materiały na najbliższą 
sesję oraz w Biurze Rady Miejskiej) — druk nr 3 

d) Informacja Burmistrza z działalności między sesjami (ustna) 

IV. Podjęcie uchwał w sprawie: 
1. zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na rok 2012 — poprawiony druk nr 4 

2. zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012 -2020 — 

poprawiony diuk nr 5 

3. zmiany Uchwały N r X/103/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 października 

2011 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości — druk nr 6 

4. szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz 

szczegółowych warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również 

trybu ich pobierania — druk nr 7 

5. nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie — druk nr 8 

6. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej 

zabudowanej - druk nr 9 

7. wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej 

niezabudowanej — druk nr 10 
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8. wyrażenia zgody na zniesienie współwłasności zabudowanej nieruchomości położonej w 

Brzeźniaku 8 gm. Węgorzyno — druk nt U 

9. wyrażenia zgody na sprzedaż nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami 

ewidencyjnymi 709/4, 709/5, 709/6, 709/7, 709/8, 709/9, 709/10, 709/11, 709/12, 

709/13 położonych w obrębie nr 2 miasta Węgorzyno - druk nt 12 

10. zmiany uchwały N r XIV/148/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 15 marca 2012 r. 

w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Gminy Węgorzyno w 2012 roku — druk nr 13 

11. uchylająca uchwałę w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie gminy 

Węgorzyno — druk nr 14 

V. Odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych otaz na interpelacje z g ł o s z o n e na 
poprzednich sesjach 

VI. Informacje Przewodniczącego Rady o działaniach podjętych w okresie międzysesyjny 

VII. Wolne wnioski i komunikaty 

VIII. Zakończenie obrad 
I c 
Przewodniczący Rady Miejskiej - w punkcie c przyjęcie protokołu z X I V sesji Rady Miejskiej 
w Węgorzynie z dnia 15 marca 2012 roku protokół był w wersji papierowej w biurze rady była na 
części informatycznej i był na Internecie. Czy są jakieś zapytania czy wagi do sporządzonego 
protokołu z poprzedniej sesji?. Nie widzę zapytań ani uwag do protokołu z poprzedniej sesji 
przechodzimy, więc do głosowania. K t o jest za przyjęciem protokołu z X I V sesji Rady Miejskiej 
w Węgorzynie? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-13 
Ptzeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — protokół został przyjęty 

Przewodniczący Rady Miejskiej - interpelacje, wnioski i zapytania radnych proszę radnych o 
interpelacje i zapytania proszę radna Kamińska 

Pani Radna Kamińska — 
1. pierwsza sprawa Pani Burmistrz ponawiamy sprawę tych stodół w Kraśniku one są od 

agencji i dlatego miały zostać rozebrane, bo zagrażały bezpieczeństwu dzieci i osób 
przebywających, więc bardzo proszę o ponowienie 

2. druga sprawa to studnia w Kraśniku ta przy Panu Adamie Bogusie tam prosiliśmy kilka 
krotnie ta woda się nadaje do picia tylko trzeba po prostu poprosić o uzdatnienie jej i Pan 
prosił w dalszej kwestii żeby tą stadnie po prostu podobnie jak w Winnikach żeby tą 
studnie zrobić taką wioskową, bo ludzie z niej korzystają 

3. następna sprawa to jest ja już prosiłam o to kilkakrotnie, jeżeli będą interwencyjni tak mi 
się wydaje bardzo proszę o zrobienie wejścia do tej Biblioteki w Runowie, bo te płytki są 
one z zasadzie jakoś dziwnie ulegają zniszczeniu a drogi jak nie było tak nie ma i lampy, 
bo już Panowie kilkakrotnie zakładali i nie ma nie wiem, czego mijają to miejsce 

4. I ostatnia sprawa dotyczy gminy, energetyka u nas zmieniała transformator w Runowie i 
wjechali przez nasze chodniki, przejścia niestety uszkodzili wjazdy, które są niby były 
przystosowane, jeden wjazd był niby przystosowany do przejazdu takich ciężkich maszyn, 
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ale uszkodzone zostały te przejścia i bardzo proszę do energetyki się zwrócić żeby po 
prostu naprawili po sobie to przed szkoła na transformator jechali i oba przejścia popsuli 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej Kamińskiej, proszę o następne interpelację, 
proszę rady Sadurek 

Pan Radny Sadurek -
1. Panie Przewodniczący, Pani Burmistrz, Wysoka Rado mam tu kilka spraw takich zacznę 

od takich spraw, co mnie bardzo denerwują nasza niemoc, że my nic nie możemy, bo 
pogadamy sobie i na tym się sprawa kończy przykład, co z Protokołem Komis j i 
Rewizyjnej dotyczącej oceny budowy budynku na ulicy Grunwaldzkiej on nie ma finału ta 
kontrola i wnioski nie mają żadnego finału i dalej 

2. następna zbliża się szybkimi krokami zbliża się ... czy przypadkiem Państwo nie 
spacerowaliście nie wybraliście się na spacerek nad jezioro na pewno nie, bo by was coś 
tam trafiło jakbyście spojrzeli na te molo, które jest na jeziorze tu przy plaży, jeżeli wejdą 
ludzie to grozi to załamaniem się bez dyskusji, bo to trzeba wymienić i to w 
błyskawicznym tempie, 

3. dalej, jeśli byliście Państwo przypadkiem nad jeziorem to może zwróciliście uwagę na stan 
toalet w ubikacji na boisku Sparty obok boiska Sparty to jest świadectwo naszego 
brudactwa, niechlujstwa i nie chcę tutaj nazwać tego, co to jest, jest to stos odchodów, 
butelek i wszystkich innych rzeczy coś z tym trzeba zrobić, 

4. chcemy mieć u siebie turystów podejmujemy różne próby promocji naszego Węgorzyna 
Drodzy Państwo jak wjeżdżamy do Węgorzyna a nie daj Boże popada deszcz i wjeżdżamy 
ulicą Strzelecką to przejeżdżamy ciągle przez olbrzymią kałuże wody. Czy naprawdę nie 
można z tym trójkątem u zbiegu ulic Podgórnej, Strzeleckiej i Stacji Bliska coś zrobić, czy 
nie można tego jakoś odwodnić i ewentualnie zagospodarować, wydaje m i się, że chyba 
tak, 

5. dalej brakuje oznakowania na skrzyżowaniu związanego z bezpieczeństwem ruchu na 
skrzyżowaniu ulic Południowej i Drawskiej czy będziemy czekali na kolejne nieszczęście a 
do tego naprawdę nie dużo trzeba niedawno byłem świadkiem takiego wymuszenia 
pierwszeństwa przez samochód ciężarowy w stosunku do samochodu osobowego. T o 
musi być zrobione niby to miało być zrobione i nadal nic nie ma spokojnie przeszedłem 
się tam żeby zobaczyć być może nie zauważyłem gdzieś tam, ale nie ma nic 

6. nic nie zmieniło się w Wiewiecku i w Ginawie pulsujące światła pulsują, ale chyba w 
głowie u nas, bo na razie nic nie widać one nadal są nieczynne wierze i jestem 
przekonany, że te wszystkie rzeczy mogą być zrobione i wiedzą, że Pani Burmistrz jest 
osobą energiczną to na pewno, jeśli się uprze to, to zostanie to zrobione 

7. i jeszcze jedno zwracam się do dwóch Pań Pani Burmistrz i Pani Skarbnik poszukajcie 
troszeczkę w budżecie i znajdzie około 15 - 20 tys. złotych dla Szkoły Podstawowej w 
Runowie Pani Kamińska się nie upominała, ale ja się upominam, dlaczego, na co na 
instalację elektryczną i remont szatni, pomieszczeń obok sali gimnastycznych wydaje m i 
się, że warto w tą szkołę zainwestować i chyba to się da zrobić, dziękuje pięknie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu Sadurkowi, proszę o interpelacje radna 
Sławska proszę 

Pani Radna Sławska — 
1. Ja otrzymałam odpowiedz na jedną z moich interpelacji i ja bym prosiłabym żeby ten 

pracownik, który tą odpowiedz pisał przeczytał uważnie moje pytanie, ponieważ ta 
odpowiedz mnie nie satysfakcjonuje odnośnie Trójki i Sparty, ponieważ pytanie było 
konkretne i to pytanie zadawałam dwa razy nie jest dla mnie to satysfakcjonujące 
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2. teraz będą już interpelacje ja proszę Państwa mówiłam kilka sesji wstecz nie pamiętam 
już, na której o lampach o odnowieniu lamp od Węgorzyna do Runowa te lampy dalej są 
nieodnowione nie wiem czy było wystąpienie do energetyki, bo prosiłam o pomalowanie 

3. również bym prosiła to jest też prośba interpelacja moja o nasadzenie o wystąpienie do 
Zarządu D r ó g Powiatowych, bo tam wiem, że tam były takie uzgodnienia przy remoncie 
tej drogi drzewa zostały wycięte o nasadzenie drzew między Węgorzynem a Runowem 
zostało wycięte to, co zagrażało czy coś takiego, ale trzeba to nasadzić takie wiem, że były 
uzgodnienia z zarządem powiatówki i trzeba i m to przypomnieć żeby coś się tam 
zadziałało mogłyby być takie wiśnie jak w Runowie może nie takie duże drzewa jak klony, 
które rozsadzają później te asfalty, ale jakieś niższe, ale trzeba to zrobić 

4. idzie wiosna odnawiajmy pasy na ulicy Kolejowej w Runowie były już tam gdzieś 
wcześniej dużo nie w tym miejscu, kiedyś były na samym początku za zakrętem później 
przenieśli na wprost drogi wyjazdowej z Kolejowej, która jest drogą alarmową także w 
każdym bądź razie nie może być na wprost drogi wyjazdowej nie mogą być pasy 
namalowane i żeby to raz uzgodnić w końcu i za zakrętem tak jak kiedyś było na 
początku drogi, na początku drogi pasy i na końcu przy przystanku autobusowym na 
pewno będą jakieś odnawiania, więc proszę to zrobić 

5. Proszę Państwa zimą paliła się altana na ogródkach działkowych rozgrzebana droga było 
mokro zakopał się jeden samochód, drugi, trzeci naprawdę ludzie nie mają jak do tych 
ogródków dojść jest tylko jedna droga zroby to, to nie są wielkie koszty nie wiem wziąć 
spych nie wiem nie jestem fachowcem posypać czymś nie wiem, czym trzeba tą drogę 
naprawić tym ludziom to nie może tak trwać niech coś nie daj Boże zacznie się z drugiej 
strony palić czy trzeba będzie komuś karetkę wezwać nie będzie można dojechać. Trzeba 
zrobić z tą drogą porządek, bo już jest wiosna i ludzie chodzą i nie można tam przejść 

6. Jeszcze sprawa świetlicy w Runowie po remoncie świetlicy dookoła firma zrobiła takie 
obrzeże jakby p ó ł metra wysypała tam kamienie może tak ma być fachowo nie wiem taki 
pasek, ale za ten ogródek płaciła Pani podatek i płaci dalej podatek ja miałam teraz 
zebranie sołeckie i ta Pani się upomniała, bo to akurat wzdłuż całego muru idzie ten pas 
zabrali to, dlaczego ona ma za te p ó ł metra płacić jakoś trzeba tą sprawę rozwiązać albo 
może któryś z pracowników urzędu pójdzie to zmierzyć, bo te pół metra to sporo jest i 
ona już tego nie użytkuje w tej chwili skoro się dokłada tych podatków tej wdowie to 
trzeba teraz też jej odjąć skoro ona ma tam tyle zabranego 3, 4, 5 metrów tej zmieni 
zabranej niech ona za to nie płaci 

7. i jeszcze jak tam do tej świetlicy ja już też rozmawiałam z wykonawcą nie wiem może 
Pani Burmistrz wpłynie na to, bo przy stawianiu rusztowań prosili jednego z 
mieszkańców żeby zdjąć przęsło, bo tam rusztowanie było stawiane, więc przęsło zdjęli, 
przęsło dostało nóg teraz proszę Państwa ta część ogrodu jest nieogrodzona wchodzą 
drzewo mu podbierają i ten człowiek ma pretensje do mnie i słusznie, bo do kogoś musi 
mieć i teraz żeby tego wykonawcę zmobilizować do tego żeby on jednak zagrodził tam 
jak on to zrobi to jest jego sprawa, ale oni to rozbierali żeby oni to zagrodzili te przęsło 
żeby temu chłopu nie wchodzili na ten ogródek, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Sławskiej proszę radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — 
1. z uwagi na to, że przychodzą do mnie ludzie z baraków myślę, że również byli u Pani 

Burmistrz z takimi pytaniami oni chcą żeby po prostu ogrodzić śmietnik, który użytkują, 
bo przyłączają się tam właściciele garaży i uważają, że to jest nie jest „fer" 

2. po drugie chcą ocieplenia ściany szczytowej, 
3. po trzecie mają pretensje do użytkowania całego tego baraku, żeby ktoś, kto nadzoruje 

mieszkania komunalne od czasu do czasu rozmawiał z lokatorami żeby szanowali i 
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oszczędzali to, co mają jak jest w baraku to my wiemy mieliśmy taką słynną komisję po 
Węgorzynie, gdzie na barakach również byliśmy do dnia dzisiejszego Pani Burmistrz po 
tej wizji tam jest taki schodek on też nie jest zrobiony matki z wózkami borykają się, bo 
tam po prostu można sobie zrobić skok 

4. chodnik przy ulicy Jagiellońskiej parę dni temu energetyka stawiała tam słupy zostawiła 
ten chodnik w opłakanym stanie. Ja mam pytanie czy jakiś urzędnik z urzędu po takich 
pracach idzie i kontroluje jak wygląda stan tego chodnika i kto to będzie robił, nie wiem 
czy ktoś tam to oglądał 

5. podobna sprawa jest to sprawa drogi gminnej po zrobieniu wodociągów do Gościsławia 
ja myślałam, że ktoś z urzędu przyjdzie zobaczyć jak wygląda m i się wydaje, że 
wykonawca powinien to zostawić tak jak zastał tam się zrobił taki lej ta droga od końca 
działek do tunelu i warto by było to zobaczyć i nakazać wykonawcy przywrócenie stanu 
pierwotnego tej działki i to wszystko dziękuje bardzo 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Radnej Pietrusz proszę o interpelacje pytania 
radnych, nie widzę proszę sołtysi, jeżeli są interpelacje pytania. W związku z tym, że nie widzę 
zamykam punkt wnioski interpelacje i zapytania radnych. 

III 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punkm III informacje, jako punkt I mamy 
Sprawozdanie z realizacji „Programu współpracy Gminy Węgorzyno z organizacjami 
pozarządowymi i innymi uprawnionymi podmiotami prowadzącymi działalność pożytku 
publicznego za rok 2011" to jest sprawozdanie na druku nr 1, proszę o dyskusję w tym temacie. 
Nie widzę pytań to poproszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje się 
zapoznały 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Komisje się zapoznały ze sprawozdaniem z realizacji 
programu. Nie widzę pytań w związku z tym stwierdzam, że radni zapoznali się ze 
sprawozdaniem tak jak czytałem na druku nr 1. Jesteśmy przy punkcie Informacja z realizacji 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii w 2011 r. to jest informacja na druku nr 2, 
proszę o pytania o spostrzeżenia na temat informacji na temat narkomanii wiem, że komisje tym 
się zajmowały, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje się 
również zapoznały z informacją na druku nr 2 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje, nie widzę pytań do informacji z realizacji 
Gminnego Programu Przeciwdziałania Narkomanii, stwierdzam, że radni zapoznali się z tą 
informacją na druku nr 2. Jesteśmy w punkcie Ocena zasobów pomocy społecznej na rok 2011 
dla Gminy Węgorzyno. T o informacja na druku nr 3, proszę o dyskusję, pytania, proszę o 
stanowisko komisji o stanie zasobów 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - o stanie zasobów 
na Komis j i była dyskusja jest to bardzo obszerny materiał i takie sprawozdanie w historii rady 
pojawia się pierwszy raz nie było wcześniej takiego czegoś także Pani Kierownik nam wyjaśniła. 
To jest jak gdyby cała taka infrastrukmra gminy materiał bardzo obszerny wiele tabelek wiele 
danych. Komisje się z tym zapoznały takie stanowisko 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje mamy Panią Kierownik Ośrodka Pomocy 
Społecznej, członkowie Komisj i mogli dopytać może inni radni chcą zapytać z Oceną zasobów 
myślę, że radni zapoznali się na internecie a jest jeszcze Pani radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — nie Panie Przewodniczący ja bym chciała żeby Pan zadał pytanie, który z 
radnych się zapoznał od A do Z z całym materiałem, który Pani przedstawia?. Bo to jest obligo 
nie Pani Kierownik, bo weszło to tego roku z tego, co wiem, ale to jest materiał naprawdę 
obszerny raz ze względu na oszczędności materialne nie jest załączony do materiałów na sesje 

Pani Burmistrz — w wersji papierowej 

Pani Radna Pietrusz — dlatego mówię w wersji papierowej bo w ramach oszczędności to 
wiadomo o co chodzi i ja mam wątpliwości, ale materiał jest naprawdę doby 

Pan Radny Szymko - prognostyczny 

Pani Radna Pietrusz - tak i na pewno radni się z nim albo zapoznali tak po łepka 

Pan Radny Szymko — i nie do końca prawdziwy, bo są pewne rzeczy, które 

Radna Pietrusz - nie prawdziwy materiał? 

Pan Radny Szymko — Pani Kierownik powiedziała bardzo wyraźnie, że program był inny i 
niektóre dane jak się patrzyło na te cyfry to była bardzo duża rozbieżność 

Pani Monika Dobrzaniecka Zastępca Kierownika Ośrodka Pomocy Społecznej w 
Węgorzynie — kwestia porównania jest od 2009 roku, więc można porównać sobie inne lata 

Pan Radny Szymko - czyli następny już będzie aktualny na pewno 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że w pytaniu Pani Radnej Pietrusz to była od razu 
odpowiedz, każdy jak się uderzy w pierś to pewnie dopowie sobie do końca 

Radna Pietrusz — a jak nie to odrobimy te lekcje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ten temat pewnie gdzieś wróci w najbliższym czasie jak 
będziemy o Ośrodku Pomocy Społecznej mówić i te zasoby pewnie będą wracać te dane będzie 
się wracało, że w tej ocenie było podane. Myślę, że przy Ocenie zasobów stwierdzam, że radni 
się trochę zapoznali i tak to skomentuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przejdźmy do informacji Burmistrza z działalności między 
sesjami proszę Pani Burmistrz informacja ustana 

Pani Burmistrz - i wizualna przygotowaliśmy też taki program gdzie Państwo będziecie mogli 
zobaczyć jak to wyglądało tu mamy przedstawione podpisanie umowy z firmą, która wygrała 
przetarg na zaprojektowanie i wybudowanie infrastruktury transmisji danych, naszych 
światłowodów tu jest właśnie podpisanie umowy Prezes warszawskiej tlimy (wyświetlone 
zdjęcie stanowi załącznik nr 4 do niniejszego protokołu). Okres świąteczny między sesjami, 
jak co roku obył się Gminny Konkurs na Najpiękniejszą Palmę Wielkanocną w Przytoniu cieszył 
się jak dotąd największym powodzeniem, były piękne bardzo piękne plamy, które na następny 
dzień pojechały i wzięły udział w konkursie podczas Łobeskiej Baby Wielkanocnej (wyświetlone 

Strona 7 z 35 



zdjęcie stanowi załącznik nr 5 do niniejszego protokołu). I tu mamy Łobeską Babę 
Wielkanocną zdjęcia i palm i naszych stoisk tu akurat widzimy w górnym prawym rogu stoisko 
przygotowane przez Sołectwo Winniki (wyświedone zdjęcie stanowi załącznik nr 6 do 
niniejszego protokołu). Spotkanie, które odbyło się w Runowie Pomorskim 14 kwietnia to było 
zorganizowane przy współpracy Burmistrz z Radą, Państwem zostało zorganizowane, dlatego 
żeby podziękować, chociaż w ten mały sposób dla Rad Sołeckich na czele z Sołtysami za ten ich 
wkład za trud, jaki wkładają w naszych lokalnych społecznościach. Całą imprezę uświetniły 
występ dzieci przygotowanych przez grupę nauczycieli z Runowa Pomorskiego a gościła nas Pani 
Dyrektor w swoim obiekcie (wyświedone zdjęcie stanowi załącznik nr 7 do niniejszego 
protokołu). 21 -22 kwietnia odbyło się Zgromadzenie Ogólnopolskiego Stowarzyszenia G m i n 
Cysterskich w Kuźni Raciborskiej jak Państwo wiecie Gmina Węgorzyno jest członkiem takiego 
stowarzyszenia odbył się najpierw posiedzenie zarządu później było Walne Zgromadzanie było to 
roczne, sprawozdawcze, absolutoryjne (wyświedone zdjęcie stanowi załącznik nr 8 do 
niniejszego protokołu) W między czasie odbyło się również przekazanie wozu strażackiego na 
rzecz naszej jednostki OSP Zwierzynek tu właśnie widzimy, który wóz dostaliśmy dla naszej 
jednostki, teraz jednostka OSP w Zwierzynku ma dwa wozy sprawne bojowe może nimi 
wyjeżdżać do swoich akcji i ratować nasze mienie i życie (wyświetlone zdjęcie stanowi 
załącznik nr 9 do niniejszego protokołu). I z dzisiejszego dnie również mamy prezentację 
odbyło się otwarcie firmy Arno — Bio w Runowie Pomorskim tuż przed sesją Jest to firma 
zakład produkujący pelet z biomasy będzie zatrudniał na jedną zmianę 30 pracowników w tej 
chwili się odbywa rekrutacja nie w tym momencie, ale w tym czasie w najbliższych dniach od 
połowy maja po przeszkoleniu pracownicy będą już w pełnej obsadzie w tym zakładzie 
produkować ten palet, jeśli Państwo znacie osoby, które by były zainteresowane procą proszę 
zgłaszać lub bezpośrednio kierować do firmy albo poprzez Urząd Pracy, bo on również w tym 
temacie współpracuje z firmą Arno - Bio (wyświedone zdjęcie stanowi załącznik nr 10 do 
niniejszego protokołu) To tyle, jeśli chodzi o tą prezentację uzupełnienie tą swoją informację 
jeszcze kilkoma faktami. Odbyła się wizja lokalna mająca na celu poprawienia bezpieczeństwa na 
szlaku drogowego i kolejowego w Cieszynie przejazd P K P , dążymy wspólnie do poprawienia 
bezpieczeństwa i spowodowania żeby ten przejazd był przejazdem strzeżonym. Odbyło się 
również spotkanie w sprawie remontu dróg wspólnie z lasami przy dofinansowaniu z 
ministerstwa przy wielkim udziale i zaangażowaniu Starostwa Powiatowego i takie już dwa 
spotkania odbyły się pomiędzy ostatnią sesją a dzisiejszą. W sprawie infrastruktury transmisji 
danych, czyli naszych światłowodów oprócz tego, że podpisaliśmy już umowę z wykonawcą już 
się zgłaszają firmy, które chcą się przyłączyć do końcówki naszego światłowodu i połączyć nas z 
innymi światłowodami np. idącymi od strony Gryfic poprzez szpital w Resku taki plan takie 
dążenia firmy wykazują i już przychodzą pytać. Podpisywane są różne listy intencyjne, że 
wyrażamy zgodę na przyłączenie się do naszych sieci połączenie się z innymi w ten sposób przy 
udziale finansowym tych firm oczywiście tych firm z zewnątrz. Odbyło się również spotkanie z 
firmą Vogel i z właścicielami sąsiednich nieruchomości jak również lasami w sprawie 
odwodnienia czy spraw melioracyjnych tych dziełek w tej okolicy Starego Węgorzynka, czyli tutaj 
za cmentarzem jadąc w stronę Chociwla. Odbyło się również spotkanie z projektantem i 
architektem urbanistą Panią Małgorzatą Wojtaś — Frankowską na temat koncepcji 
zagospodarowania Osiedla 40- lecia, jeśli chodzi o wnioski o dofinansowanie unijne to muszę 
powiedzieć, że zostały złożone dwa wnioski w naborze do L G R Lokalnej Grupy Rybackiej Sieja, 
której jesteśmy również członkiem pierwszy to na zmianę sposobu użytkowania budynku 
mieszkalnego z przeznaczeniem na świetlicę wiejską w Ginawie. Jest to już kolejna czwarta próba 
pozyskania środków na ten cel i również wniosek dotyczący budowy pomostu na jeziorze 
Brzeźniak. Złożyliśmy również do Ministerstwa Pracy i Polityki Społecznej wniosek na 
dofinansowanie remontu lokali komunalnych będziemy chcieli między innymi spowodować żeby 
w dzisiejszych czasach, dzisiejszym wieku każdy lokal miał wewnątrz w pomieszczeniach toaletę 
żeby nie było już czegoś takiego, że toaleta jest na zewnątrz poza budynkiem. Między innymi 
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jutro również odbędzie się podpisanie umowy na dofinansowanie budowy świetlic 
kontenerowych w miejscowości Gardno i Winniki o ile Państwo radni przegłosują stosownie 
projekt uchwały budżetowej. Jutro również będzie złożony wniosek do Wojewódzkiego Urzędu 
Pracy wniosek na poddziałanie z P O K L Zdobywanie wiedzy generalnie na poddziałanie 
Wyrównanie szans edukacyjnych zapewnienie wysokiej jakości usług edukacyjnych świadczonych 
w systemie oświaty na rok szkolny 2012 -2013. Objęte tym programem są dwie szkoły: Szkoła 
Podstawowa w Węgorzynie i w Runowie, ale tylko klasy 1 do 3 będą w ramach tego projekm 
będą zorganizowane zajęcia dla dzieci, które wymagają jakby dodatkowych zajęć jak również te 
dzieci uzdolnione, które można jeszcze bardziej rozwijać w tych uzdolnieniach, do których 
wykazują tendencję. Chciałabym poinformować, że mamy ruszyły u nas takie działania jak: prace 
społecznie - użyteczne od 3 kwietnia 21 osób zostało przeszkolonych w zakresie bhp i do 30 
września będą u Państwa Sołtysów w dyspozycji będą pracować na rzecz naszych społeczności. 
Mamy również zatrudnionych dwóch meliorantów, którzy przy pomocy Urzędu Pracy od 26 
marca pracują na naszym terenie przez 9 miesięcy i tak jak wcześniej mówiłam również mamy 
zatrudnione świetliczanki jedna Pani obsługuje dwie świetlice w każdej jakby w połowie etatu. 
Chciałam też poinformować, że miejscowość Chwarstno w naszej świetlicy zespół C A R I T A S - u 
pod przewodnictwem Pani Małgorzaty Błażczak będzie prowadziło i już zaczęło działalność 
grupę teatralną z dziećmi z własnej inicjatywy moja w tym rola tylko taka, że wyraziłam zgodę i 
ewentualnie mogłam p o m ó c w sprawach organizacyjnych. I to z tych ważniejszych spraw byłoby 
wszystko jeśliby były jakiś pytania to z chęcią odpowiem, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje za informację Pani Burmistrz, myślę, że dyskusja 
będzie w punkcie gdzie będą odpowiedzi na wnioski i zapytania do tego całego wystąpienia Pani 
Burmistrz i do informacji z działalności pewnie będziemy dyskutować w punkcie 5 

IV 
Przewodniczący Rady Miejskiej - Punkt I V podjęcie uchwał w sprawie 1 zmiany budżetu 
Gminy Węgorzyno na rok 2012. Przyjęliśmy poprawiony druk projekt uchwały na poprawionym 
druku nr 4 radni ten poprawiony projekt uchwały mieli na komisjach, proszę o stanowisko 
komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały ten poprawiony zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania do projektu uchwały w sprawie zmiany 
budżem Gminy Węgorzyno, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — Szanowni Państwo dzisiaj wprowadziliście na mój wniosek pod obrady 
poprawiony druk poprawiony było o jeden fakt od momentu przygotowania materiałów na sesje 
do momentu komisji dowiedzieliśmy się o tym, że jesteśmy zaproszeni na podpisanie umowy na 
dofinansowanie budowy świetlic kontenerowych po prostu żeby móc podpisać tą umowę 
należało wprowadzić do budżem odpowiednie zapisy zabezpieczające realizacje tego projekm, bo 
wiadomo dofinansowanie polega na refundacji, czyli najpierw musimy mieć pieniądze żeby 
zrealizować a później prosić o wypłacenie dofinansowania, dlatego Szanowni Radni proszę o 
podjęcie tej uchwały już na poprawionym druku właśnie poprawionym o wprowadzeniu kwot na 
realizację budowy świetlic kontenerowych 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - 91.317,00 złotych 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — wiem, że na komisjach to radni dopytywali się szczegółowo 
uzasadnienia czy są jeszcze inne pytania, bo nie wszyscy akurat mogą czy byli na komisji dopytają, 
radna Sławska proszę 

Pani Radna Sławska — wezmę tutaj z uzasadnienia punkt I V podpunkt 7 jest na wynagrodzenia 
wraz z pochodnymi zadudnionych nauczycieli w Punkcie Przedszkolnym w Sielsku i Mieszewie z 
tego, co m i się wydaje to nie starczy na cały rok, co dalej z tymi świetlicami będzie, czy one będą 
czynne czy one nie będą, bo to jest na jakiś okres chciałabym wiedzieć. I jeszcze jest w punkcie 
13 dopłata do taryfy wody 42 tys. złotych, co to za dopłata, do czego my znowu dopłacamy? 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Radnej Sławskiej proszę o pytania na sesji 
wyjaśnijmy tu jest właśnie ten czas żeby zapytać o takie niejasności, Pani Burmistrz proszę 
odpowiedzieć 

Pani Radna Pietrusz — a jeszcze jedna Pani radna miała pytanie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — a nie zauważyłem proszę Pani Górniak przepraszam 

Pani Radna Górniak — chciałam się zapytać, dlaczego jest III zmniejsza się wydatki budżetowe 
dotacje do przydomowych oczyszczalni ścieków 50 tys. dlaczego się wycofuje te pieniądze 
przecież oczyszczalnie myślę, że to jest priorytet dla gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze dziękuje czy ktoś jeszcze pyta nie widzę, to proszę 
Pani Burmistrz na te trzy pytania 

Pani Burmistrz — jeśli chodzi o zabezpieczenie środków na wynagrodzenie nauczycieli w 
Przedszkolu nie w świetlicach tylko w Przedszkolu zabezpieczamy środki tylko do końca sierpnia, 
ponieważ pierwotnie w budżecie mieliśmy zaplanowane środki do końca czerwca. Rok szkolny 
kończy się z końcem sierpnia na te dwa miesiące należy zaplanować środki od września dalej będą 
funkcjonować te przedszkola natomiast ich formę do tej pory przez cały czas próbowałam 
znaleźć najlepszy sposób najlepszą formę funkcjonowania, rozważałam różne możliwości pisania 
wniosków o środki unijne nie można było dostać, ponieważ one już zostały utworzone z 
funduszy unijnych, sprawa stanęła na razie i myślę, że tak już będzie realizowana na tym, że te 
punkty przedszkolne będą prowadzone przez T P D a my mając stosowną uchwałę będziemy 
dotować tą działalność w 45 % dlatego tylko zabezpieczamy środki na wynagrodzenia do końca 
sierpnia dla tych nauczycieli. Drugie pytanie, jeśli chodzi o dopłata do taryf jest to konsekwencja 
podjętych przez Radę Miejską uchwałę o dopłatach do taryf do czasu, kiedy się ujednolicą opłaty 
na terenie całej gminy będą jednakowe. I pytanie Radnej Górniak 

Przewodniczący Rady Miejskiej — może bardziej szczegółowe, bo radna nie zrozumiał do 
końca 

Pani Radna Sławska — dopłata, do czego? przecież płacimy za wodę 

Radny Szymko — wszyscy płacą tylko różnie 

Pani Burmistrz - ze względu na działania, jakie miały miejsce w 2008 roku została 
wypowiedziana umowa operatorowi niestety wówczas ówczesny operator posiadał na naszym 
terenie swoje własności, dlatego tylko częściowo jakby przestał być operatorem sieci wod. — kan. 
Wprowadzona została inna firma inny operator i doszło do sytuacji, kiedy Gminę Węgorzyno 
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mieszkańców Gminy Węgorzyno obsługiwały dwie firmy. W 2010 roku z końcem 2010 roku 
skończyła się umowa na dzierżawę tych obiektów do wytwarzania wody do odbierania ścieków 
na początku 2011 roku odbył się przetarg w przetargu wygrała firma Wodociągi 
Zachodniopomorskie Goleniów i wówczas od tego momentu na terenie Gminy Węgorzyno 
mamy jednego operatora wszystkich mieszkańców obsługuje ten sam operator. Jednakże te 
działania, o których mówiłam wcześniej spowodowały, że mieliśmy rozbieżność na jednej z 
części obowiązywały taryfy ustalone na podstawie kalkulacji kosztów na drugiej części tej po 
przetargowej obowiązują ceny uzyskane w przetargu do momentu, kiedy te okresy 
obowiązywania tych dwóch różnych form opłat się zrównają do tego czasu Państwo Radni 
wyrazili swoją wolę żeby dopłacać do taryf tam gdzie one są wyższe po to żeby wszyscy 
mieszkańcy Gminy Węgorzyno płacih taką samą opłatę. I Pani radna również była podczas 
głosowania podejmowała te uchwały i to jest konsekwencja zaplanowania pieniędzy na te dopłaty 
na część gminy to dotyczy osób, które są zaopatrywane w wodę czy miejscowości, które są 
zaopatrywane w wodę z hydroforni: Sielsko, Brzeźniak, Mieszewo i Chwarstno 

Pani Radna Sławska - i ile to będzie trwało? 

Pani Burmistrz — do momentu 

Pani Radna Pietrusz — to ja mam zasadnicze pytanie Pani Burmistrz to, kiedy ten moment 
nastąpi? 

Pani Burmistrz — opłaty obowiązujące po przetargu obowiązują maksymalnie 18 miesięcy, czyli 
to jest chyba koniec października tego roku. Oczywiście firma, operator jest zobowiązany zgodnie 
z tą procedurą przedstawić wniosek o zatwierdzenie taryf chyba 90 dni przed upływem terminu, 
do kiedym obowiązują opłaty. W związku z tym niebawem będzie złożony wniosek i będzie 
stosowana uchwała przygotowana pod obrady Rady Miejskiej 

Przewodniczący Rady Miejskiej - myślę, że na teraz tyle wystarczy 

Pani Burmistrz - to jeszcze jedne temat, który został przez Panią Górniak poruszony, dlaczego 
zmniejsza się pieniążki na przydomowe oczyszczalnie Szanowni Państwo ogłosiliśmy możliwość 
składania wniosków do końca marca na przydomowe oczyszczalnie gmina mogła wnioskować o 
dofinansowanie, ale warunek jest złożenia przez mieszkańców minimum i żeby teraz nie pomyliła 
50 wniosków na przydomowe oczyszczalnie niestety takiej ilości nie osiągnęliśmy, tych wniosków 
było naprawdę bardzo mało nie chcę skłamać, ale do 10 

Pani Radna Sławska — ja dostałam odpowiedz na 4 

Pani Burmistrz — być może na pewno nie 50 bo tu jest ta granica. W związku z tym te środki na 
razie planuję przeznaczyć również na ten ceł na utylizację azbestu na zabezpieczenie środków, 
ponieważ do utylizacji azbestu wnioskujemy do Wojewódzkiego Funduszu Ochrony Środowiska i 
po zreaHzowaniu tej akcji Wojewódzki Fundusz Ochrony Środowiska zwróci nam te środki, więc 
powrotem będą mogły wrócić na swoje miejsce 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Radna Górniak 

Pani Radna Górniak — proszę Państwa ten projekt, który dotyczy 50 oczyszczalni na naszym 
terenie gminnym ten projekt rzeczywiście nie było dobry i dobrze, że nie było zainteresowania, 
bo byśmy tylko wkopali mieszkańców, bo ja go bardzo szczegółowo przeanalizowałam i dopiero 
jak wszystkie 50 oczyszczalni ścieków byłoby oddanych w użytkowanie to wtedy byśmy mieli 
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zwrot, więc wejście w taką. inwestycję to jest naprawdę, ale nie w takiej formie. Natomiast moje 
pytanie jest, dlaczego w tym roku wycofujemy całe 50 tys. do przydomowych oczyszczalni 
ścieków czy gmina nie powinna dotować indywidualnych wniosków składanych do gminy przez 
mieszkańców terenów wiejskich, którzy chcieliby takie oczyszczalnie tworzyć i żeby gmina po 
prostu dotowała w 50% w 60% to należałoby przedyskutować, bo odkładanie tego na następne 
lata my nie mamy czasu odkładać wręcz przeciwnie powinniśmy już w tym roku poprzedzić to 
jakąś kampanią o to żeby zmobilizować mieszkańców terenów wiejskich do zakładania 
przydomowych oczyszczalni ścieków 

Przewodniczącej Rady Miejskiej — dziękuje Pani randej zrozumiałem dokładnie intencje Pani 
Burmistrz ustosunkuje się? 

Pani Burmistrz — ja mogę tylko powiedzieć, że te pieniądze nie są przeznaczana na całkiem inny 
cel one również służą ochronie środowiska i tak jak powiedziałam 30 tys. powinno wrócić 
powrotem a ten cel, ponieważ 30 tys. to są środki potrzebne na realizacje przedsięwzięcia 
polegającego na usuwaniu azbestu a o dotację na ten cel występujemy do Wojewódzkiego 
Funduszu Ochrony Środowiska i Gospodarki Wodnej tak jak w tamtym roku realizowaliśmy taki 
i w tym roku, więc po realizacji one wrócą z powrotem 

Pani Radna Górniak — 30 a 20 może zostać tak? 

Pani Burmistrz — 20 tys. jest dotacja celowa do utylizacji i likwidacji pokryć dachowych 
zawierających azbest jest to ta forma gminnego programu to są te dotacje dla indywidualnych 
osób 

Przewodniczący Rady Miejskiej - nad problemem oczyszczalni przydomowych to i tak trzeba 
będzie się pochylić, bo ten problem nas nie minie a będą pojedynczy mieszkańcy, bo w tej chwili 
z komisji wiemy, że jest 5 takich podań czy ofert tylko to, co Pani radna zauważyła te 
oczyszczalnie nie są takie tanie w wybudowaniu a później w eksploatacji to trzeba pełną 
dokumentację prowadzić 

Pani Radna Górniak - ja nie powiedziałam tylko ja uważam, że 

Przewodniczący Rady Miejskiej - tylko drogie są dla mieszkańców 

Pani Radna Górniak — przydomowe oczyszczalnie ścieków są dobrym rozwiązaniem i nie jest 
prawdą, że są drogie w eksploatacji teraz powstało bardzo dużo nowych firm, które mają bardzo 
ciekawe oferty 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej czy ktoś z radnych miałby jeszcze pytanie, 
bo wiedzę rękę sołtysa, nie widzę to proszę sołtysie 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - ja słyszę tutaj problem z tymi podaniami wystarczy 
strażnika wysłać i sprawdzić, kto ma ścieki gdzie odprowadza ścieki, czyli tak do studni do rowów 
do rzek wystarczy sprawdzić gdzie ktoś wypuszcza ścieki i będzie 50 albo i więcej wniosków zaraz 
o oczyszczalnie przydomowe 

Pani Radna Sławska — to, dlatego że nie mamy kanalizy to do tego się zaczyna 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno — to nie usprawiedliwia żeby odprowadzać do jeziora czy 
do rzeki 
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Pani Radna Sławska — oczywiście, że nie usprawiedliwia 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje sołtysowi z Mielna jeszcze jedną rękę widziałem 
sołtysie 

Pan Białek Sołtys Sołectwa Lesięcin - bo to akurat ten projekt dotyczył przydomowych 
oczyszczalni, ale bio, czyli biologiczne czy jak one tam się nie wiem czy one się biologiczne a te, 
które się prywatnie zakłada to one są inaczej jest tańsza wtedy jest tańsza, dlatego są takie drogie 
te biologiczne 

Przewodniczący Rady Miejskiej — idąc ku zamknięciu dyskusji tylko powiem, że my przed tym 
problemem nie uciekniemy, bo z prasy z publikacji chyba wiemy, że w tej chwali gminy i nasz 
Związek R — X X I pracują w ogóle nad rozwiązaniem problemem śmieci stałych i płynach i wiem, 
że w tym roku będziemy musieli tą kampanię informacyjną, co sołtysi mówią przeprowadzić 
pewnie zrobić inwentaryzację wszystkich zbiorników ściekowych czy tam zbiorników na ścieki i 
rozwiązać problem odpadów stałych, bo to zadanie spada od przyszłego roku na ciężar gminy i 
to gminy muszą to prowadzić i Pani Burmistrz w tej chwili wie, że będzie musiała to prowadzić 
prace trwają jak do tego. podejść, bo każdy mieszkaniec dostanie będzie miał naliczoną opłatę 
ściekową czy jak tam nazwać Pani Burmistrz Pani wie, o czym mówię? 

Pani Burmistrz - wiem Państwo Radni już też mają w tym projekcie uchwały chyba 4 tys. jak 
dobrze pamiętam na zakup programu, bo to niestety będzie znowu papierkowa ogromna praca 

Przewodniczący Rady Miejskiej - i myślę, że przed okresem wakacyjnym ten temat na którejś z 
sesji powinien wrócić, bo jesienią będzie mało czasu, bo trzeba będzie poinformować 
mieszkańców odbyć spotkaniu i ustalić opłaty ile będą wynosiły i tu się sprowadzi te opłaty ile 
każde gospodarstwo domowe będzie wnosił opłatę, kto będzie wywoził to już dalsza część czy to 
będzie sortowane czy inne, ale to trwają prace to można śledzić z telewizji z prasy i wiem, że w 
naszej gminie też trwają prace w tym temacie 

Pani Burmistrz — trwają pracownik merytoryczny nawet na własną prośbę został oddelegowany 
do pracy w zespole przy w Związku R — X X I jest na bieżąco bierze czynny udział w tych różnych 
dyskusjach, analizach wybieraniu najkorzystniejszych formy i dla mieszkańców i dla gminy, 
ponieważ jak zwykle bywa ustawy, rozporządzenia podają możliwości nie precyzują dokładnie 
szczegółów i rodzi to kontrowersje, rozbieżności w interpretacji jak zwykle samo życie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz trochę mamy jasności może 
niejasności w temacie oczyszczalni i śmieci. Jesteśmy w punkcie przy projekcie uchwały na 
poprawionym druku dr 4 czy są jeszcze dopytania do tego projekta uchwały? do tematu 
będziemy wraca. Przechodzimy w związku z tym do głosowania projekm uchwały. Projekt 
uchwały na druku nr 4 poprawiony w sprawie zmiany budżem Gminy Węgorzyno na rok 2012 
głosujemy ten druk poprawiony, wykonanie uchwały powierza się Burmistrzowi Węgorzyna i 
uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia, kto jest za przyjęciem uchwały jak w brzmieniu na 
druku nr 4 poprawionym? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 
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U c h w a ł a N i XV/149/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 toku 

w sprawie zmiany budżetu Gminy Węgorzyno na lok 2012 
(uchwała stanowi załącznik nr 11 do niniejszego piotokołu) 

Pizewodniczący Rady Miejskiej — w związku z tym, że podjęliśmy uchwałę na poprawionym 
druku nr 4 konsekwencją jest uchwała na druku nr 5 w sprawie zmiany wieloletniej prognozy 
finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012 -2020, proszę o pytania przy projekcie tej uchwały, 
proszę o stanowisko komisji 

Pizewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko komisji 
projekt uchwały otrzymał pozytywną opinię 

Przewodniczący Rady Miejskiej — kto jest za podjęciem uchwały na poprawionym druku nr 5, 
kto jest za? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obiad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/150/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie zmiany wieloletniej prognozy finansowej Gminy Węgorzyno na lata 2012-2020 
(uchwała stanowi załącznik ni 12 do niniejszego piotokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ogłaszam 5 minut przerwy 

- 5 minut przerwy — 

Przewodniczący Rady Miejskiej — wracamy pod obrady sesji przechodzimy do porządku 

obrad jesteśmy ptzy projekcie uchwały na druku nr 6 w sprawie zmiany Uchwały N r 

X/103/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 27 października 2011 roku w sprawie 

określenia stawek podatku od nieruchomości. Radni otrzymah materiały i załączniki komisje nad 

projektem uchwały pracowały na poprzedniej sesji odbyła się długa dyskusja i taka solidna. W 

między czasie wpłynął protest mieszkańców Runowa Pomorskiego w sprawie domiaru podatku 

rolnego za 2011 rok na ten protest Pani Burmistrz odpisała odpowiedz dla Pani Sołtys Runowa 

Pomorskiego, bo ten protest był z Runowa Pomorskiego. W między czasie było wystąpienie do 

Regionalnej Izby Obrachunkowej myślę o tych działaniach w tym okresie przed przygotowaniem 

tego projekm uchwały Pani Burmistrz dopowie, bo konsekwencją tej dyskusji i rozmów jest 

zaproponowany projekt tej uchwały dzisiejszej zobaczymy czy ten projekt podejmiemy czy nie za 

chwilę zobaczymy, może poproszę Panią Burmistrz, dlaczego ten projekt się znalazł 

Pani Burmistrz — tak jak zapowiadałam już wcześniej w momencie, kiedy dokonała się 
modernizacja klasyfikacji gruntów bardzo wielkie, wysokie konsekwencje finansowe odczuli 
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przecie wszystkim mieszkańcy sołectw do tej pory płacili podatek rolny mimo, że nie byli 
rolnikami już od pewnego czasu po uaktaalnieniu stanu posiadanego majątku, nieruchomości 
opodatkowani są tak jak inni mieszkańcy podatkiem od nieruchomości. Jesteśmy jedyną gminą, 
która wykorzystuje możliwość daną przez prawo i różnicuje stawki na terenie miasta i na terenie 
wsi korzystając z tego przygotowałam Państwu Radnym tak jak zapowiadałam propozycję 
podziału również podatku od nieruchomości od gruntów pozostałych gdzie proponuję 
pozostawienie stawki tegorocznej w mieście natomiast na terenie wiosek obniżenie tej stawki do 
poziomu roku poprzedniego do materiałów na sesje oprócz uzasadnienia przygotowałam 
również takie roczne zestawienie podatku od nieruchomości obowiązujących na 2012 rok w 
porównaniu do innych gmin powiam łobeskiego jak również w porównaniu do maksymalnych 
stawek, czyli tych stawek ministerialnych ogłoszonych przez ministra finansów z tego jak 
Państwo możecie zobaczyć nasze stawki podatku na terenie Gminy Węgorzyno utrzymują się w 
tych niższych często najniższych wartościach mimo to mieszkańcy odczuwają tą konsekwencję 
modernizacji klasyfikacji gruntów i uważam za zasadne, aby na ternie wsi obniżyć ten podatek od 
nieruchomości tym bardziej, że do budżem, jaki przyjmowaliście Państwo w grudniu na ten rok 
nie było przewidzianych skutków modernizacji klasyfikacji grunm. Budżet nam się z Panią 
Skarbnik domknął po różnych zabiegach na niektóre wydatki w ciągu roku będziemy musieli 
dołożyć takich ja opał do szkół, bo tam musieliśmy po prosto uciąć wydatki obniżyć żeby prawa 
strona równała się lewej, ale myślę, że w ciągu roku uda nam się znaleźć środki na te potrzeby a 
mimo wszystko będziemy w stanic obniżyć i ulżyć mieszkańcom naszej gminy poprzez obniżenie 
właśnie tego podatku od nieruchomości. A jeszcze chciałabym się odnieść do dwóch kwestii, jeśli 
mogę, bo są w tym temacie pierwsza kwestia to, co było przytoczone, że protest mieszkańców 
Runowa Pomorskiego ja bardzo proszę, jeśli Państwo już coś publicznie mówicie lub piszecie na 
oficjalnych pismach bardzo proszę robić to zgodnie z prawem i nie nakłaniać mnie do 
przestępstwa Państwo wnioskujecie o zaniechanie poboru podatków niestety organ podatkowy, 
jakim jest gmina nie może sobie zaniechać. M y jesteśmy zobowiązani dokonać naliczeń 
przypisów i pobory podatków a jeśli mieszkaniec czy pocratnik nie uiści takiego naliczonego 
podatku jesteśmy zmuszeni prowadzić egzekucję nie mamy prawa zaniechania i proszę naprawdę 
uważać, co się publicznie mówi lub pisze nie nakłaniać do przestępstwa. I druga kwestia 
dotycząca podatków nie wiem czy celowo czy omyłkowo, ale poprzez artykuł, który ukazał się w 
prasie w Nowym Tygodniku Łobeskim myślę, że mieszkańcy zostali wprowadzeni w błąd, co 
mogło spotęgować ich zdenerwowanie lub rozczarowanie władzami samorządu. W artykule była 
mowa o uchwale, nad którą w tej chwili rozmawiamy, bo była przedstawiona, że jest to obniżenie 
podatku dla organizacji pożytku publicznego. Po pierwsze na terenie Gminy Węgorzyno nie 
działają organizacje pożytku publicznego, po drugie jest to właśnie obniżenie podatku dla 
mieszkańców przede wszystkim mieszkańców sołectw, dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje Pani Burmistrz może jeszcze w tym punkcie 
przeczytam to stanowisko Regionalnej Izby Obrachunkowej, bo po sesji były różne wątpHwości 
ja byłem pewny swojego, ale Pani Burmistrz napisała pismo do pismo do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i odpowiadając na pismo Pani Burmistrz w sprawie wydania opinii w kwestii czy 
rada w ciągu roku budżetowego może podjąć uchwałę w sprawie zmiany stawki podatku od 
nieruchomości uprzejmie informuję, iż przedmiotowa kwestia była omawiana na posiedzeniu 
Kolegium Izby w dniu 21 marca 2012 r. Zdaniem Kolegium Izby rada może wprowadzić zmiany 
w wysokości podatków w trakcie roku, ale tylko w przypadku, gdy następuje obniżenie stawek w 
stosunku do już uchwalonych na dany rok. Jest to działanie na korzyść podatnika, a zatem nie 
powinna tu być stosowana zasada niezmienności prawa podatkowego Obniżenie stawki 
podatkowej nie pogarsza sytuacji podatników, lecz wręcz przeciwnie - prowadzi ono 
bezpośrednio do zmniejszenia wysokości obciążenia podatkowego na danym terenie. Obniżka 
stawki jest jedną z form ulgi podatkowej, a więc instytucji, której wprowadzenie jest dla 
podatnika korzystniejsze. Kolegium Izby wskazuje, iż zgodnie z art. 7 ust. 2 ustawy o podatkach 
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lokalnych i opłatach tada m o ż e różnicować wysokość stawek podatku od nieruchomości dla 
gruntów pozostałych uwzględniając w szczególności lokalizację, rodzaj prowadzonej działalności, 
rodzaj zabudowy, przeznaczenie i sposób wykorzystywania grunm. D o wiadomości 
Przewodniczący rady Miejskiej podpisał Prezes Józef Chodarcewicz. Ta wątpliwość została 
wyjaśniona projekt uchwały został przez Panią Burmistrz przygotowany pod obrady sesji proszę 

0 stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 6 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania jeszcze w ty temacie? Proszę Radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — z uwagi na to, że mocno dyskutowałam m o ż e nie nad samą zasadnością 
obniżenia podatku, chociaż nie do końca jestem przekonana, dlaczego mamy różnicować wieś i 
miasto. Już mamy takie dwa podatki, z czym ja osobiście, jako Baśka Pietrusz się nie godzę, ale 
moje pytanie było, jakie będą z tego tytułu wpływy do budżem, bo Pani Burmistrz powiedziała, 
że jakoś to połatamy i jakoś będzie. T o nie są takie małe pieniądze Pani z podatków powiedziała, 
że dotyczy to min m 2 jeżeli Państwo sobie przeliczą, bo my tutaj próbowaliśmy przeliczyć łącznie 
z komputerem Pani Burmistrz, że jeżeli ktoś miał tys. m 2 powierzchni rolnej to płacił 10 zł 
podatku a jeżeli to zostało przeklasyfikowane na grunty użytkowe czy pozostałe to już będzie 
płacił 300 zł tego podatku jest to różnica. I m i tylko chodzi o tą różnicę, jakie to będą wpływy 
Pani Skarbnik do budżem, bo jakoś tak to nie chcecie publicznie podać a ja myślę, że jako radna i 
nie są nam obce i pracujemy ciągle nad budżetem to temat się cyka to 10 tys. to 15 skądś to się 
bierze dzisiaj była interpelacja 15 tys. na Runowo jak się okaże, że Pani do budżem ma Pani 
jeszcze przyjąć 200 czy 300 tys. to nie ma problemu żeby zrobić Runowo prawda? A jeszcze jest 
ile takich potrzeb ja ciągle mówię o ulicy Kopernika i mówię o innych pozostałych chodnikach i 
drogach na terenie całego miasta Węgorzyno 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje radnej Pietrusz myślę, że ta wypowiedz bardziej 
skierowana jest do Pani Skarbnik, albo Pani Burmistrz proszę Pani skarbnik 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — na podstawie wyliczeń, jakie zostały dokonane 
przez pracowników podatków skutki finansowe w 2012 roku po dokonanej już zmianie od 
obniżeniu podatku od 1 lipca wyniosą około 119 tys. złotych one mogą ulec zmianie albo w tą 
albo w tamtą wyliczenia zostały dokonane według stanu metrów powierzchni gruntów i jakie są 
na 31 marca 

Pani Radna Pietrusz - doda do budżem po obniżce tak? to jest Pani Skarbnik na pewno to 
będzie zaprotokołowane tylko 119 tys.? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy - tak 

Pani Radna Pietrusz — na pewno? 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — to jest wyliczanka 

Pani Radna Pietrusz — dlatego się pytałam, bo padały tu już różne cyfry na komisjach nawet 
podała cyfra od Pani 300 tys. ktoś tu powiedział że więcej ale ja bym była zadowolona ze 100 tys. 
1 bym wnioskowała żeby te 100 tys. przyjąć do budżem a w ślad za tym jakieś uchwały o 
wykonaniu z tych 100 tys. . . . a tak my to praktykujemy 
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Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej, proszę radnych o pytania nie widzę pytań 
więcej ani głosów w dyskusji pewnie jeszcze będziemy dyskutować na następnych sesjach na 
kolejnych a szczególnie przy budżecie przyszłorocznym, bo wtedy będzie już dokładnie wiadomo 
ile naprawdę tych działek jest pozostałych teraz, jako budowlanych, bo nie wszystkie, które były 
zostały przeklasyfikowane na budowlane nawet z tego protesm tam wiele osób podpisało hst, ale 
one płaca, tak jak płacili im się i nic nie zmieniło, co prawda, ale proszę Pani radna 

Pani Radna Pietrusz — Panie Przewodniczący ja się nie godzę z tą niewiedzą w końcu już 
ustalmy, że do któregoś dnia urzędnicy Urzędu Miejskiego w Węgorzynie podadzą, jakie to będą 
kwoty, kiedy to przekształcenie zostanie zakończone do końca roku mamy jeszcze 6 miesięcy 
takiej niewiedzy. Ja nie rozumie tego, że my nie wiemy ciągle coś nie wiemy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to ja zawnioskuję, bo ja sugerowałem, że tc dane to są 
jeszcze ruchome, bo część podatników się odwołuje 

Pani Elżbieta Grabowska Skarbnik Gminy — oczywiście 

Pani Burmistrz - to przez cały rok są ruchome, to jest normalne 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna - przecież dwa tygodnie minęły 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy — ale składają jeszcze do Starostwa indywidualnie o 
zmianę klasyfikacji 

Przewodniczący Rady Miejskiej — to decyzja się uprawomocniła, ale można podjąć nowa 
procedurę i praktycznie każdy podatnik ma prawo do wyprostować, jeżeli zauważy w trakcie, że 
kiedy było to przyjmowane nie dopilnował a teraz widzi, że jest nie tak i ona sam występuje o 
zmianę 

Pani Burmistrz — mieszkaniec może sam wynająć geodetę i pokazać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ale myślę że wypowiedz radnej Pietrusz sprowadza się do 
tego, że Pani Skarbnik na najbliższej sesji chcemy wiedzieć ile tych pieniędzy będziemy mieli 
więcej żeby spróbować je tutaj jakoś podzielić 

Pani Burmistrz — ale zostało powiedziane 

Przewodniczący Rady Miejskiej — 119 tys ? 

Pani Burmistrz — tak 

Pani Radna Pietrusz — i to jest mur? 

Pani Burmistrz — około 

Pani Radna Pietrusz - ale ja nie mówię, jeżeli te 119 to nie 200 prawda? 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do głosowania mamy projekt uchwały na 
druku nr 6 w sprawie zmiany określenia stawek podatku od niemchomości, proszę o stanowisko 
komisji 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - stanowisko Komis j i pozytywne jest, jeżeli chodzi o projekt 
uchwały na druku nr 6 

Przewodniczący Rady Miejskiej — kto jest za przyjęciem uchwały w brzmieniu jak przy 
projekcie uchwały na druku nr 6, kto jest za? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/151/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie zmiany U c h w a ł y Nr X/103/2011 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 
27 października 2011 roku w sprawie określenia stawek podatku od nieruchomości 

(uchwała stanowi załącznik nr 13 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do projekm uchwały na druku nr 7 w sprawie 
szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze oraz szczegółowych 
warunków częściowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak również trybu ich pobierania dot. 
to Ośrodka Pomocy Społecznej, proszę o pytania przy projekcie tej uchwały jest Pani Kierownik 
można dopytać, proszę o zapytania, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - komisje projekt 
uchwały na druku nr 7 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania? Pani Kierownik na komisji odpowiadała 
szczegółowo, komisje znają temat. Przechodzimy do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały 
w brzmieniu jak jest projekt uchwały na druku nr 7?, kto jest za? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

U c h w a ł a Nr XV/152/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie szczegółowych warunków przyznawania i odpłatności za usługi opiekuńcze 
oraz s z c z e g ó ł o w y c h warunków częśc iowego lub całkowitego zwolnienia z opłat, jak 
również trybu ich pobierania 

(uchwała stanowi załącznik nt 14 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej — jesteśmy przy projekcie uchwały na druku nr 8 w sprawie 
nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie, projekt uchwały radni otrzymah, 
komisje nad tym projektem uchwały pracował}?, proszę o stanowisko Komis j i 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - Komisje projekt uchwały na druku nr 8 zaopiniowały 
pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę o pytania przy projekcie tej uchwały. Przechodzimy 
do głosowania, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 8 w sprawie nadania Statutu Ośrodka 
Pomocy Społecznej w Węgorzynie w brzmieniu tak, jaką uchwałę mają radni, kto jest za? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/153/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie nadania Statutu Ośrodka Pomocy Społecznej w Węgorzynie 
(uchwała stanowi załącznik nr 15 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 9 w sprawie wyrażenia zgody 
na nieodpłatne nabycie os Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej zabudowanej 0,24 ha w 
obrębie Mieszewo, proszę o stanowisko Komis j i 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko Komisje projekt 
uchwały na druku nr 9 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje czy są jeszcze pytania do projekm tej uchwały, nie 
ma głosujemy, kto jest za podjęciem uchwały na druku nr 9? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/154/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
gruntowej zabudowanej 

(uchwała stanowi załącznik nr 16 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne 

nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości gruntowej niezabudowanej w treści jak projekt 

uchwały na druku nr 10, proszę o pytania przy projekcie tej uchwały, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 10 zaopiniowały pozytywnie 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - nie widzę pytań przechodzimy do głosowania, kto jest z 
radnych za podjęciem uchwały na druku nr 10? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-14 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię - 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

U c h w a ł a N r XV/155/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na nieodpłatne nabycie od Skarbu Państwa nieruchomości 
gruntowej niezabudowanej 

(uchwała stanowi załącznik nr 17 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały na druku nr 11 w sprawie wyrażenia zgody 

na zniesienie współwłasności zabudowanej nieruchomości położonej w Brzeźniaku 8 gm. 

Węgorzyno, proszę o pytania przy projekcie tej uchwały, proszę o stanowisko Komisj i 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko Komisje projekt 
uchwały na druku m i l zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, nie ma pytań przechodzimy do głosowania, kto z 
radnych jest za przyjęciem uchwały w brzmieniu tak jak na druku m i l , kto jest za? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych g ł o s o w a ł o : 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało s ię -1 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/156/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie wyrażenia zgody na zniesienie w s p ó ł w ł a s n o ś c i zabudowanej nieruchomości 
położone j w Brzeźniaku 8 gm. Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 18 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - projekt uchwały an druku nr 12 w sprawie wyrażenia zgody 
na sprzedaż nieruchomości gruntowych oznaczonych numerami ewidencyjnymi, są wymienione 
numery rani maja numery położonych w obrębie nr 2 miasta Węgorzyna, proszę o stanowisko 
Komis j i 

Przewodniczący Komisji Budżetowo - Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 12 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — czy są pytania do projekm uchwały? proszę radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — sprawa jest trochę bardziej skomplikowana a zacznę od tego, że szkoda 
jak coś sprzedajemy przynajmniej Komisja Budżetowa nie pofatyguje się nawet w tym kierunku 
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żeby przejść i zobaczyć, jakie grunty i co sprzedajemy otóż proszę Państwa są to działki od strony 
Mickiewicza właściwie korespondencja w tej sprawie zaczyna się od 12 maja 2008 roku działkę 
chcą kupić mieszkańcy, do których przynależy są to te działki na polepszenie warunków 30 
sierpnia 2009 roku również kierują pismo do urzędu taki wniosek o sprzedaż tych działek na 
polepszenie warunków urząd im odpowiada, że wniosek został uwzględniony zostanie 
opracowany przy uzgodnionej koncepcji podziału działki części zostaną wydzielone i zostaną 
sprzedane w trybie bezprzetargowym. 24 września 2009 znowu mają odpowiedz, że jest działka 
wydzielona 470 metrów i zostanie sprzedana na współwłasność, 3 listopada 2010 kierują 
następne pismo o możliwość nabycia nieruchomości na polepszenie warunków są też 
zainteresowani spotkaniem z Panią Burmistrz ja sama osobiście byłam u Pani Burmistrz w 
obecności Pani Sekretarz rozmawialiśmy na ten temat, ponieważ zainteresowani byli na 
spotkaniach w urzędzie 2 czy 3 razy i Pani Burmistrz obiecała, że takie spotkanie z tymi ludźmi 
zrobi, C i ludzie byk indywidualnie u Pani Burmistrz nic z tego Pani Burmistrz i m odpisuje i 
mówi, że mają kupić działkę w drodze przetargu. Jest to nie wiem jak to można było prawnie 
rozwiązać ja się na tym nie znam Pani Burmistrz m i odpowiedziała z uwagi na to, że tam są 
udziały gminy w tych budynkach nie ma takiej możliwości nie wiem czy nie ma możliwości czy 
po prostu nie można było to w jakiś inny sposób zrobić. Ja tylko podsumuje ludzie są rozżaleni 
nie chcą w ogóle przychodzić rozmawiać a najgorsze jest to, że ja i m przekazałam, że Pani 
Burmistrz się z nimi spotka, dwukrotnie tamta Burmistrz się z nimi spotkała oni mają to na 
pismach ja mam te pisma i obiecała i m cokolwiek. Ja uważam, że jeżeli niemożna było to trzeba 
otwarcie się z ludźmi spotkać i powiedzieć nie ma takiej możliwości prawnej. Ja nie wiem, 
dlaczego nie ma, bo tam działeczki i te podwóreczka są naprawdę dwa kroki, bo tak się kiedyś 
sprzedawała i takie były te działeczki. I jeszcze raz Panie Przewodniczący jak cokolwiek będziemy 
sprzedawać bardzo proszę żeby Komisja Budżetowa poszła na miejsce zobaczyła jak wyglądają te 
działki mówię również o tych gruntach agencji, Pani burmistrz mi tutaj wpierała, że tam można 
by było jeszcze dwie działki wydzielić Pani chyba tam nie była Pani nie wie jak to tam wygląda, 
jakiej wielkości są te działki, szkoda, że sesje się odbywają o tej porze gdzie nie ma już 
pracowników, którzy mogliby nam mapy pokazać i po prostu powiedzieć, jakiej to są wielkości 
działki tyle, ja będę głosowała na pewno przeciwko sprzedaży tych działek, bo uważam, że one 
nie do końca są przemyślane nie było rozmów i tak to nie powinno się odbywać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Radnej Pietrusz mam przed sobą i radni mają 
stanowisko Komis j i wiem, że tego tematu na Komis j i nie było, ale proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — ja bym chciała w temacie ustosunkować się do niektórych zarzutów, jakie tutaj 
radna wobec mnie wypowiedziała. Po pierwsze nie mogliśmy przyłączyć działki Agencji 
Nieruchomości Rolnej do naszej gminnej i ją w całości podzielić, ponieważ nie jest to nasze i nie 
możemy się dysponować i rządzić nie swoją rzeczą. Po drugie owszem odbywały się spotkania z 
mieszkańcami ulicy Mickiewicza, którzy byli zainteresowani nabyciem nieruchomości z tyłu za ich 
posiadłościami w formie bezprzetargowej na polepszenie warunków były im różne warianty 
podzielenia wydzielenia kawałków klinów, trójkącików z każdego spotkania kolejnego był kolejny 
pomysł na podziały tak się odbywało w 2010 roku. Natomiast po zasięgnięciu opinii geodety, 
urbanisty, prawnika nabyłam wiedzę wedle, której gmina nie powinna sprzedawać nieruchomości 
na polepszenie warunków innej nieruchomości, w której gmina ma udziały, bo gmina sama sobie 
sprzedawać nie może. Została podzielona działka na działki budowlane, między którymi jest 
wyznaczona działka służąca, pełniąca funkcje drogi dojazdowej. Będą to działki, jeśli wyrazicie 
Państwo Radni wolę i podejmiecie uchwałę w takim brzmieniu jak jest przygotowana będą te 
działki wystawione na sprzedaż w drodze przetargu i dodatkowo oprócz pojedynczej działki 
budowlanej będzie sprzedana wraz z tą działką odpowiedni udział w tej działce, którą jest drogi 
dojazdowej pełniącej funkcję drogi. Po to jest przygotowany tak projekt uchwały żeby nie 
powtórzyła się sytuacja, jaka miała miejsce z działkami na ulicy Jagiellońskiej za bankiem. Tam 
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zostały z dużej działki wydzielone 4 działki budowlane i między nimi działka również budowlana, 
która miała pełnić funkcję drogi działki zostały sprzedane, jako uzbrojone natomiast decyzje, 
jakie gmina później wydawała chcącym się na tych działkach wybudować zawierała informacje, że 
przyłącza mają być poprowadzone do sieci, która dopiero ma być zaprojektowana czy 
wybudowana między tymi działkami właśnie w tej drodze. Sytuacja stała się bardzo trudna na 
prawie byk właściciele mogli zaskarżyć gminę, jeśli gmina by nie chciała dozbroić tych działek w 
konsekwencji jest tak, że gmina sprzedała działki za te pieniądze zrobiła sieć wodociągową i 
kanalizacyjną w drodze między tymi działkami w tej chwili mieszkańcy przychodzą i proszą 
żądają, oczekują od gminy, że gmina zrobi jeszcze drogę a w konsekwencji jeszcze utrzymanie 
drogi również spadnie na gminę i oświedenie cała konsekwencja za sprzątanie odśnieżanie, 
oświetlenie ulicy żeby tego uniknąć w tym przypadku, jaki dzisiaj omawiamy proponuję, aby 
podzieloną działkę na działki budowlane i drogową sprzedać w budowlanej z udziałem w tej 
drodze. Spotkania owszem mówiłam, że zorganizuję spotkania z mieszkańcami aczkolwiek w 
między czasie mieszkańcy przychodzili do mnie mdywidualnie, więc nie zostało zorganizowane 
spotkanie jakby na forum odpowiadałam mieszkańcom na pytania, które zadawali wyjaśniałam i m 
wątpliwości, o jakie pytali taka jest sytuacja, że nie możemy dzielić działki, bo działki na małe 
kawałeczki tak jak to było obiecane wcześniej, ponieważ to prawo nie dopuszcza geodeta nie 
może sporządzić odpowiednich dokumentów, bo geodezja w Starostwie nie przyjmie gdyby to 
były działeczki, które nie odpowiadają zasadą nie są zgodne z obowiązującym prawem 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje proszę radna Pietrusz 

Pani Radna Pietrusz — Pani Burmistrz tak byk u Pani mieszkańcy dwukrotnie, ale czekali na to 
spotkanie zresztą Pani i m to obiecała za moim pośrednictwem obiecałam ja zresztą oni Panią 
ocenią, bo ja się wytłumaczę, że Pani nie zrobiła spotkania, ale ja jeszcze wracam do jednej rzeczy 
C i ludzie postawili sobie tam jakieś nadzieje Pani odpisuje, że są własności gminy, ale to jest 
sentyment oni tam uprawiali ogródki 50 lat oni się do tego przyzwyczaili to była ich perełka wie 
Pani i nagle coś im się zabiera, oni byk w szoku zresztą już taką koncepcje podziału gdzie i m się 
dawało jakąś nadzieje na jakieś załatwienie tej sprawy pomyślne dla nich. Niestety tą koncepcje 
się całą obróciło do góry nogami i ta nadzieja gdzieś znowu zgasła i Pani i m odpisuje, że nie ma 
możliwości oni nawet gdyby przystąpili do przetargu i kupili te działki w tej chwili wytyczone 
przez geodetę do sprzedaży oni nie chcą udziału w drodze, bo i m nie potrzebna ta droga, bo oni 
by mieli wejście od strony swojego podwórka nie chcą udziałów jeszcze ona będzie kupowała 
drogę i będzie płaciła za udział w drodze to dla nich są też jakieś wydatki. T o nie jest tak łatwo 
kupić dużą działkę 80 arów czy kupić jak była podzielona 20, raz, że to jest finansowo mniej i oni 
naprawdę są zrozpaczeni i tyle tylko 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnej, proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — na zakończenie chciałabym tylko powiedzieć my nie możemy pozwalać żeby 
wybrane osoby pojedyncze osoby działały i żyły na koszt pozostałych 

Pani Radna Pietrusz - ale ktoś i m obiecał Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — wie Pani, co Pani Radna każdy dorosły powinien brać odpowiedzialność za 
swoje słowa, jeśli ktoś rzuca słowa na wiatr lub słowa, które nie mają potwierdzenia i 
umocowania w prawie powinien za to odpowiedzieć 

Pani Radna Pietrusz — ale to nie ja Pani Burmistrz oni dostali pisma na papierze 

Pani Burmistrz — ja nie obiecałam 
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Pani Radna Pietrusz - urzędowym podpisane przez Burmistrz Węgorzyna także oni mogą nie 
wiedzieć oni mogą się nie znać na prawie, dlatego ja prosiłam żeby im powiedzieć najgorszą 
prawdę, ale tą prawdę, że nie można ja mogę powiedzieć, ale wiadomo Pani jest dla nich 
wiarygodna nie ja Pani powiedziała nie możecie, nie mam innego wyjścia Pani by się podparła o 
przepisy i by było w porządku a oni są ja powtarzam to po raz trzeci czy czwarty naprawdę 
zawiedzeni 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani radnej proszę o pytania o dyskusję w tym 
temacie, bo będziemy głosować, proszę radny Szymko 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko — na komisji była 
dyskusja, ale na sesji jest lepsza bardziej, że tak powiem dyskusja ostrzejsza nie mieliśmy 
wszystkich danych mtaj Pani Radna Pietrusz podała daty mtaj dokładnie 2008 rok tego pani 
akurat na komisji nie mówiła tych rzeczy ja jeszcze dokończę myślę, że skorzystamy, jako 
Komisja z rady na przyszłość żeby pojechać w teren i sprawdzić, co czy sprzedać czy nie 
sprzedać. Natomiast uważam, że Węgorzyno to nie metropolia tu radni są praktycznie do Łobezu 
jeżdżą albo raz w miesiącu niektórzy może częściej może codziennie mieliśmy mtaj mapy 
przyniesione przez pracowników i wiemy dokładnie, o jaką lokalizację konkretnie chodzi. Być 
może zostały jakieś pewne zaniechania, bo działek jest chyba 10 a chodziło o 1 czy 2 osoby, co 
mają jakieś pretensje do pewnego wydzielenia, ale na dzień dzisiejszy teren został podzielony tak 
jak mamy przedstawione to uważam, że nie można odstąpić od tego żeby tego terenu nie 
sprzedać zostały poniesione koszty i jestem za tym, żeby to sprzedać. Dalej ten, który jest 
agencyjny należałoby poczynić starania żeby ten teren przyjąć od agencji, bo to wtedy byłby cały 
kompleks miedzy drogą a tymi działkami jest tak jak na mapie pokazane agencji nie nasze ładny 
kawałek terenu myślę, że w gminie by się przydał i chyba, że tam stoi jakiś wiatrak albo wieża, 
które to jest zbędne tam i nic nie można na przykład zrobić. W każdym bądź razie działki zostały 
podzielone koszty zostały poniesione i uważam, że należałoby to sprzedać 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek - proponuję o odrzucenie tej uchwały przeniesienie jej do wyjaśnienia na 
następną sesje, żeby wyjaśnić sprawę do końca nie róbmy tego pochopnie, bo w ciągu miesiąca 
nic nam mtaj nie przybędzie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu, proszę o dyskusję jeszcze w temacie 
zabiorę głos, bo przewija tu się wątek, że ktoś kiedyś coś obiecywał ja na tej sali często 
podkreślam, że jak radni podejmują często jakieś decyzje o sprzedaży terenu na przykład dla 
V O G L A dla innych czy rozwinięcie działalności to mówię, że konsekwencją tego będzie temat 
doprowadzenia wody doprowadzenia ścieków i gmina musi się z tego jak gdyby zobowiązywać, 
jeżeli w stadium takie zamierzenia propaguje. Mimo, że jest to osoba publiczna wyrażanie opinii, 
że będziecie mieli działki na polepszenie swojej nieruchomości, powinno być poparte czy intencją 
czy zawiadomieniem rady, radni powinni taki temat podejmować, że będziemy tym tematem się 
zajmować i będziemy te działki tak dzielić i tak prosić Burmistrza, żeby powiększyć działki na 
polepszenie ich tych nieruchomości. My w tej chwili mamy temat 2008 rok ktoś coś komuś 
obiecywał radni obiecywali czy ktoś obiecywał jak to było? jak ktoś obiecywał to są pretensje, ale 
muszą ludzie dorośli wiedzieć, że nie zawsze wszystkie obietnice się spełniają teraz mówienie, że 
źle podzielono i niedobrze to wygląda. To jest skłócenie znowu kolejnych mieszkańców kolejne 3 
osoby będą niezadowolone będzie to się rozkręcało, że to jest dla wszystkich akurat podzielone 
tam jest 10 działek i trudno zawsze przy 10 dwóch czy trzech będzie niezadowolonych taka jest 
moja opinia na temat dyskusji w projekcie uchwały 
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Pani Radna Pietrusz — Panie Przewodniczący muszę jeszcze sprostować na tych zebraniach nie 
było dwóch ludzi, bo była Pani, która prowadzi i zajmuje się sprzedażą gruntów tu na komisji i 
mówiła, że na spotkaniach było 11, 12 miała protokoły są protokoły ze spotkań także nie można 
powiedzieć, że tylko 2 osoby są zainteresowane czy 1 C i , co byli na komisji to chyba 

Przewodniczący Rady Miejskiej — niezadowolone 

Pani Radna Pietrusz - a to przepraszam, bo myślałam 

Przewodniczący Rady Miejskiej — mamy wniosek daleko idący nie wiem czy Pani Burmistrz 
chce się ustosunkować, bo jest wniosek radnego Sadurka 

Pani Burmistrz - ja powiem tak Gmina Węgorzyno dysponuje jeszcze innymi nieruchomościami 
do sprzedaży, jeśli, ktoś jest zainteresowany i już by chciał dokonać zakupu to nie jest sprawa 
piląca, jeśli Państwo Radni wyrażają wolę sprawdzenia pewnych rzeczy dociec do źródła lub 
obejrzeć, jakie były plany, projekty i obietnice w 2010 nie mam nic przeciwko można nie 
podejmować dzisiaj uchwały i przełożyć do następnej sesji, wszystko można sprawdzić 

Pani Radna Pietrusz — dziękuje Pani Burmistrz 

Przewodniczący Rady Miejskiej — na tej sali musi się skończyć dyskusja, bo potem poza to już 
niepotrzebne tematy potem jest wykonywanie uchwały przez Burmistrza myślę, że wniosek 
Radnego Sadurka jest najdalej idący po wystąpieniu Pani Burmistrz, kto jest za wnioskiem Pana 
Sadurka, aby wycofać projekt uchwały z dzisiejszego posiedzenia? 
N a ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 14 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw -1 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — stwierdzam, że uchwała na druku nr 9 na wniosek Pana 
Radnego została wycofana 

Przewodniczący Rady Miejskiej — myślę, że do tego wrócimy na najbliższej sesji. 
Przechodzimy do proj ektu uchwały na druku nr 13 w sprawie zmiany uchwały N r 
XIV/148/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 15 marca 2012 r. w sprawie przyjęcia 
programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na 
terenie Gminy Węgorzyno w 2012 roku. Miesiąc temu uchwałę żeśmy podjęli Pani Burmistrz 
proszę o wyjaśnienie 

Pani Burmistrz — Szanowni Państwo dostaliśmy informacje z nadzoru, co można poprawić we 
własnym zakresie, czyli telefon dotyczył 3 rzeczy po pierwsze, że taka uchwała powinna być 
opublikowana w Dzienniku Urzędowym i należy o ten zapis uzupełnić uchwałę podjętą 
wcześniej. Kolejna sprawa dotyczyła zasad wyłapywania bezdomnych zwierząt, które w naszej 
gminie już określała uchwała z 2004 roku niemniej jednak ustawodawca chcąc, aby gjniny 
podejmowały roczne programy opieki nad zwierzętami chciał, aby te zasady były wpisane w ten 
program a nieprzywoływana inna uchwała. W związku z tym te zapisy z uchwały z 2004 roku 
należało bezpośrednio wpisać słowo po słowie w Program opieki nad zwierzętami a uchwałę z 
2004 roku po prostu uchylić. I trzecia sprawa to, co próbowaliśmy delikatnie może nie obejść, ale 
załatwić sprawę w ten sposób, że jeśli będzie taka potrzeba to będzie podpisana stosowna umowa 
z gospodarstwem powiedzmy rolnym, które by na pewien czas mogło przetrzymać zwierze 
bezdomne, zwierze gospodarskie bezdomne, czyli krowę, konia, świnię i inne. Napisaliśmy, że 
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podpiszemy tą umowę, jeśli taka potrzeba zajdzie natomiast nadzór niestety wymaga żeby to był 
konkretnie wskazany adres w tym celu zostały przeprowadzone rozmowy jednym z gospodarzy z 
terenu Gminy, który wyraził zgodę, aby adres jego gospodarstwa został wpisany, dlatego ten 
program w tej treści został uzupełniony. I jeszcze ostatnia sprawa to już autopoprawką 
prosiłabym przyjąć w programie w rozdziale I jest §4 podpunkt 1 „Schronisko dla bezdomnych 
zwierząt w Białogardzie ulica Zwycięstwa 58, 78 — 200 Nowogard" bardzo proszę słowo „. . . 
Nowogard" zastąpić „ ... Białogard" 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje wyjaśnienia już mamy proszę o stanowisko Komisj i 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - Komisje projekt 
uchwały na druku nr 13 zaopiniowały pozytywnie 

Przewodniczący Rady Miejskiej - proszę sołtysie, najpierw Radny Sadurek 

Pan Radny Sadurek - ponieważ nie byłem na posiedzeniu Komis j i nie mogłem zabrać głosu w 
tej sprawie znowu mnie razi mtaj na końcu uchwały prawie na końcu rozdział V pkt. 2 i 3 tzn. 
promowanie adopcji zwierząt bezdomnych i współpraca z organizacjami w celu zwiększenia 
adopcji bezpańskich zwierząt. Ja cały czas mam, co do tego olbrzymie wątpliwości wyrażenie 
adopcja odnosi się do ludzi jest to usynowienie przyjęcie pod opiekę tak mówi słownik języka 
polskiego i jak do tego zmierzać nie chcę adoptować żadnego psiaka uznać jego za swojego syna 
czy córkę, niestety i będę przeciwko tej uchwale głosował 

Pani Burmistrz — ale wnioskiem można zmienić 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje radnemu, proszę Panie sołtysie 

Pan Rataj Sołtys Cieszyna - popieram Pana Radnego Sadurka a mało tego adopcja wiąże się 
też z nadaniem prawem dziedziczenia. Jest to śmieszne, ale chyba Pan mecenas chyba potwierdzi 
mam nadzieje, ale mówię teraz całkiem poważnie chciałbym złożyć takie pytanie zasadnicze 
konkretny przypadek wydarzyło się w Cieszynie ze dwa, trzy tygodnie temu jest osoba samotna 
starsza ma psa dosyć się rozchorowała i trafiła do szpitala, co z tym psem?. Co reguluje proszę 
pokazać konkretny zapis gdzie jest uregulowane, co zrobić a rym psem, adoptować tak? Co 
zrobić z tym psem, to jest dość poważny temat powiem dalej to nie będzie miało większego 
znaczenia dla budżem o takim przypadku, o którym ja mówię będzie ze dwa, trzy rocznie oby nie 
było wcale, ale jakby było ze dwa, trzy rocznie skończyło się to tak, że właśnie między innymi 
interwencji strażnika póki, co opiekuje się tym sąsiad, ale jeżeli to się wydarzy w bloku a ten pies 
jest olbrzymi waży 50 kg, jeżeli to jest mtaj to uregulowane to proszę wskazać 

Pan Radny Szymko — poszukiwanie nowych właścicieli 

Pani Marta Banasik Sekretarz Gminy - strażnik to robi 

Pan Rataj Sołtys Cieszyna — tak, tak, ale co w przypadku, jeżeli ktoś się nic zgodzi przyjąć czy 
on będzie traktowany, jako 

Pani Burmistrz — będzie musiał być dostarczony do schroniska 

Pan Rataj Sołtys Cieszyna — to jest mtaj uregulowane? 

Pani Burmistrz — tak 
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Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje sołtysie, proszę jeszcze sołtys z Mielna 

Pan Korcz Sołtys Sołectwa Mielno - u mnie też był taki przypadek byli tacy starsi ludzie zmarli 
została sunia sołtys adoptował ją żeby odziedziczyć budę, dwa psy miałem ktoś jeszcze podrzucił 
jednego, ale znalazłem jednemu domek a sunia została u mnie i jest suczka sołecka 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani burmistrz proszę 

Pani Burmistrz — to ja bym bardzo prosiła o przyjęcie autopoprawką zastąpienia tych słów 
adopcji słowem w odpowiednim przypadku przyjęcie 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Panie mecenasie proszę, to, co Radny Sadurek powiedział ta 
adopcja praktycznie do dzieci się sprowadza, ale praktycznie jedną sesje mieliśmy w temacie tej 
adopcji bezdomnych psów. Panie mecenasie adopcja czy przejęcie? 

Pan Tomasz Werenicz Radca prawny - tak prawdę mówiąc pojęcie adopcja nie jest pojęciem 
prawnym to jest pojęcie może bardziej prawnicze, bo żadna ustawa a w szczególności Kodeks 
rodzinny nie używa zwrotu pojęcia tylko pojęcia adopcja tylko mówi o przysposobieniu. Także to 
jest taki zwrot, który dotyczy języka... ale tutaj po prostu kwestia popisu dla językoznawców o 
przyjęciu, przygarnięciu różne są adekwatne i słusznie też uważam, że to nie jest najszczęśliwsze 
określenie tego, co następuje w przypadku psa że to jest adopcja bo przyjęcie to jest słowo może 
być takie może być każde inne każdy z radnych jeżeli razi go przyjęcie może złożyć propozycję 
musimy się na czymś oprzeć musimy jakoś to określić bo inaczej zrobimy to za pomocą jakiegoś 
innego długiego zwrotu 

Przewodniczący Rady Miejskiej — ogłoszę 5 minut przerwy żebyś Pani przygotowała ten 
projekt uchwały taki poprawiony z adopcji na przejęcie, bo tam będzie lokalnego kącika 
adopcyjnego, kącika przejęciowego może zredagować to tak po polsku, 5 minut przerwy proszę -

- 5 minut przerwy — 

- na salę obrad po przerwie nie powróciła Radna Kamińska — 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę Pani Burmistrz, co Pani autopoprawką chce 
zmienić? 

Pani Burmistrz - w §7 pkt. 2 prosiłabym, aby przyjąć jego brzmienie treść „informacje o 
zwierzętach oczekujących na tzw. adopcje będą prezentowane między innymi na stronie 
internetowej Urzędu Miejskiego w Węgorzynie jak również na łamach prasy lokalnej", kolejny 
punkt to w rozdziale V §9, podpunkt 2 proszę przyjąć o takiej treści „ proponowanej tzw. 
adopcji zwierząt bezdomnych zwierząt poprzez prowadzenie strony internetowej Urzędu 
Miejskiego w Węgorzynie oraz na łamach prasy lokalnej kącika tzw. adopcyjnego" i w 
podpunkcie 3 „współpraca z organizacjami pozarządowymi i placówkami oświatowymi w celu 
zwiększenia ilości tzw. adopcji bezpańskich zwierząt" 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje Pani Burmistrz za autopoprawkę myślę, że ta 
uchwała nie będzie nadzór wojewody nad tą uchwałą się pochylał tak mocno jak ostatnio się 
pochylił, bo chciał ją uchylić w całości, bo nie było tego gospodarstwa 
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Pani Radna Pietrusz — ale ja chciałam się coś zapytać przed głosowaniem, czy program 
czipowania psów w mieście Węgorzyno jest kontynuowane czy nie? 

Pani Burmistrz - w tej chwili nie, ale chcemy do tego powrócić 

Pani Radna Pietrusz — bo był chyba taki program 

Pani Burmistrz — bo to chyba dobrze zdawało egzamin 

Pani Radna Pietrusz — ale nie jest kontynuowany? Ja mtaj widzę, że jest i dlatego się pytam, bo 
to jest budżet i to jest, co roku? Czy w poprzednich latach był kontynuowany, nie? 

Pani Burmistrz — kilka lat było przerwy 

Przewodniczący Rady Miejskiej —zdarzało się tak, że psy bezdomne zostawały wyłapane i 
odczytane, bo czytnik w gminie jest i został odczytywany i właściciel się znalazł są jeszcze psy, 
które żyją z czipami były psy, że się znalazł właściciel i nie chciał oddać do schroniska albo 
opłatę wnieś i wracały do właściciela 

Pani Radna Pietrusz — i to jest bardzo dobry temat, znajdzie się właściciel psów 

Pani Burmistrz — i 770, 00 zł w kieszeni budżem gminy 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dobrze przechodzimy do głosowania projekm uchwały na 
druku nr 14 on jest w tej chwili z autopoprawką Pani Burmistrz, kto jest za podjęciem uchwały na 
druku nr 13 z autopoprawką Pani Burmistrz? 
Na ogólną liczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
Za-13 
Przeciw - 0 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/157/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

w sprawie zmiany uchwały Nr XIV/148/2012 Rady Miejskiej w Węgorzynie z dnia 15 
marca 2012 r. w sprawie przyjęcia programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 
zapobiegania bezdomnośc i zwierząt na terenie Gminy Węgorzyno w 2012 roku 

(uchwała stanowi załącznik nr 19 do niniejszego protokołu) 

Przewodniczący Rady Miejskiej - uchwała w sprawie uchylająca uchwałę w sprawie 
wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie gminy Węgorzyno to już Pani Burmistrz mówiła, 
że jeżeli to zostało wpisane do tamtej uchwały to ta jest bezzasadna, proszę o stanowisko komisji 

Przewodniczący Komisji Budżetowo — Gospodarczej Pan Jan Szymko - stanowisko komisji 
jest pozytywne w projekcie uchwały na druku nt 14 

Przewodniczący Rady Miejskiej - czy są jakieś pytania nie widzę przechodzimy do 
głosowania, kto jest za podjęciem uchwały w brzmieniu jak projekt uchwały na druku nr 14? 
Na ogólną l iczbę obecnych na sali obrad 13 radnych głosowało: 
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Za-13 
Przeciw - O 
Wstrzymało się — 0 
Przewodniczący Rady Miejskiej — uchwała została podjęta 

Uchwała Nr XV/158/2012 
Rady Miejskiej w Węgorzynie 
z dnia 26 kwietnia 2012 roku 

uchylająca uchwałę w sprawie wyłapywania bezdomnych zwierząt na terenie 
gminy Węgorzyno 

(uchwała stanowi załącznik nr 20 do niniejszego protokołu 

Przewodniczący Rady Miejskiej - przechodzimy do punkm odpowiedzi na wnioski i zapytania 
radnych oraz na interpelacje zgłoszone na poprzednich sesjach, jeżeli nie zostały udzielone, 
proszę o odpowiedzi na interpelacje 

Pani Burmistrz — Radna Kamińska 
1. mówiła o ruinach w Kraśniku ponowimy interpelację i prześlemy dalej do Agencji 
2. studnie w ktaśniku uzdatnić wodę również przekażemy ta sprawę do operatora 
3. wejście do Biblioteki plus lampa rozmawiałam z Panią Dyrektor Biblioteki miała to ująć 

w swoich wnioskach i w swoich planach remontowych zapytam, na jakim etapie jest 
realizacji i czy ostatecznie będzie to realizował 

4. Enea uszkodziła przejście oczywiście wystąpię o naprawienie szkód 

Pani Burmistrz — Radny Sadurek 
1. Protokół z Komis j i Rewizyjnej było Komisja Rewizyjna kilkakrotnie zajmowała się 

tematem Grunwaldzkiej 22 jeden etap zakończył się tym, że ostatecznie przeprowadzono 
w tamtym roku w 2011 kontrolę przez Regionalną Izbę Obrachunkową zostały w tej 
kontroli podniesione uchybienia nawet bardzo ostro i zakwalifikowano do rażących 
uchybień niemniej jednak z tego, co pamiętam Regionalna raczej nie wystąpiła z żadnym 
wnioskiem do innych organów kontroli do zbadania tego tematu, oczywiście pismem 
zapytam Regionalną, na jakim to jest etapie i co się z tym dalej dzieje 

2. molo na jeziorze węgorzyńskim dokonam wizji przeglądu tego zobaczymy, co należy tam 
zrobić 

3. W C przy stadionie jest śmietnik chciałam to likwidować i jeśli nie będzie innych 
przeszkód, bo nieraz różne sprawy wychodzą to na pewno to zostanie rozebrane, bo to 
po prostu straszy i brzydką wizytówkę nam daje 

4. ulica Strzelecka woda zalewa na tym skrzyżowaniu zalewa i teraz w tym momencie to 
nawet trudno powiedzieć, z jakich przyczyn czy to są zaniedbania melioracyjne czy to jest 
też spowodowane realizacją w ten a nie inny sposób tej naszej inwestycji aglomeracji mam 
meliorantów i na pewno ich tam skieruje, bo jest to teren należący do gminy, 

5. polepszyć bezpieczeństwo skrzyżowanie Południowej na Drawską Pan Radny z tego, co 
przypominam sobie składał już w tej sprawie interpelacje myślmy oczywiście wysyłali w 
ślad za tym pisma do zarządców dróg efekt jest jak widać marny możemy jeszcze raz się 
zwrócić lub zapytać, na jakim etapie jest realizacja ewentualnych planów w tym temacie, 

6. znaki aktywne mamy informację tak jak już wcześniej mówiłam, że one w tym roku będą 
działać, ale to jest oczywiście tak jak zawsze procedura najpierw papiery a później to 
sedno to meritum dopilnuje żeby one działały, jeśli zarządca tak nam obiecał i mówił, że 
to jest w planie. Powiem więcej zarządca drogi krajówki, bo to jest krajowa Generalna 
Dyrekcja D r ó g Krajowych i Autostrad zobowiązała się do remontów chodników u nas w 
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mieście ulica Strzelecka i ulica Drawska mają niezwłocznie przystąpić do naprawy 
poprawy tych chodników 

7. 15 -20 tys. dla Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim 

Pan Radny Sadurek - przepraszam, że wejdę w słowo, ale lepiej niech najpierw skończą 
kanalizację, bo jeszcze 20 lat będą kopać 

Pani Burmistrz - powiem tak, jeśli chodzi o aglomerację 19 kwietnia w Szczecinie ostatnio 
złożyliśmy już wniosek o płatność, ponieważ ta inwestycja była w części dofinansowana ze 
środków U n i i Europejskiej ta część to sieć, dlatego mogliśmy już złożyć w ogóle był termin 
musieliśmy złożyć. Natomiast przyłącza też były są objęte inwestycją, ale nie stanowił rozliczeń 
między gminą a P R O W - em, czyli instytucją dofinansowującą i w tym temacie trwają dalej 
poprawki naprawy będę dalej to egzekwowała myślę, że skutecznie, bo najskuteczniejszym 
bodźcem są pieniążki i firma wykonawca nie ma zapłaconych pieniążków za tą inwestycję, 
ponieważ dalej trwają poprawki naprawy korygowania i dopóki nie będę miała zapewnienia 
wiedzy lub przekonania, że jest to dobrze zrobione nie zapłacę nic więcej chyba, że sprawa 
pójdzie do sądu i sąd mi nakaże 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna - mogę coś zapytać? Pani Burmistrz mogę coś 
spytać? 

Pani Burmistrz - 15 -20 tys. dla Szkoły Podstawowej w Runowie Pomorskim spróbuję znaleźć, 
bo to jest wniosek Komisj i Społeczno - Oświatowej do realizacji spróbujemy też pozyskać jakieś 
środki, bo na takie rzeczy ma, więc częściowo może nam się udać z zewnątrz ściągnąć 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w temacie bieżącym? 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna - tak, bo chodzi o to, że ja mam na podwórku 
kostkę brukową oni stwierdzili, że 3 maja m i to zrobią tamtego roku i to tak zaraz będzie drugi 
rok będzie rok i to tak zostanie 

Pani Burmistrz — czyli tego bruku nie ma Pan odtworzonego? 

Pan Jan Mikulski mieszkaniec Węgorzyna - jest odtworzony tak jak Niemiec położył to tak 
jest tylko jest odrzucony na bok oni po prosto tylko wyrównali trochę tłucznia, ale to jest tak 
wszystko jak na wyspie się chodzi 

Pani Burmistrz — proszę powiedzieć, jaki jest to numer Drawska? 

Pan Jan Mikulski - Drawska 21 tak i poprawić by musieli to, co po prosto zniszczyli kopiąc 
pokazywałem im gdzie, co może być żeby nie uszkodzili to uszkodzili kable, rurę powyginali i to 
tak wisi jak po prostu kawałek druta wzięli zakręcili to tak wisi wszystko to w każdej chwili może 
się oderwać 

Pani Burmistrz - Radna Sławska 
1. Odpowiedz niesatysfakcjonująca jest to odpowiedz zgodna ze stanem faktycznym z 

dokumentami, jakimi mamy i nie będę niczego wymyślać, czego, na co nie mam ani 
dowodów ani potwierdzenia na plotkach opierać się również nie będę 

Pani Radna Sławska - Pani Burmistrz, jeżeli dotacje były z urzędu dawaliśmy z funduszy 
gminnych pieniążki dla Sparty i dla Trójki to chyba mamy jakąś orientację i ile pozyskała, bo jeżeH 
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daje coś komuś to muszę wiedzieć ile daje, na co pozyskała ja zadawałam konkretne pytanie ile z 
zewnątrz funduszy uzyskała Trójka i ile funduszy Sparta, jeżeli dajemy i m też podejmujemy 
uchwałę i dajemy i m dotację to powinniśmy wiedzieć ile pozyskali funduszy to nie jest chyba, 
jeżeli coś komuś daję to jak nie wiem, na co dałam ile dałam ile pozyskali daję tak sobie po 
prostu? 

Pani Burmistrz — Pani Radna w umowie dotacyjnej jest określona kwota wkładu własnego i to 
jest jedyna rzecz, do jakiej mamy prawo dociekać, pytać, sprawdzać i kontrolować jej wielkość 
osiągnięcie i realizację wielkości tej kwoty i innych pytań i sprawozdań stowarzyszenie lub 
organizacja dotowana nie jest zobowiązana przedkładać a my nie mamy prawa o to pytać, jeśli 
radna ma ochotę mieć taką wiedzę to powinna sama zwrócić się bezpośrednio do tych 
stowarzyszeń 

2. lampy do Runowa Pomorskiego pomalować tą sprawę sprawdzaliśmy już raz nie 
pamiętam w tej chwili chyba, że Pani Sekretarz czy to jest nasza nitka czy własność Enea. 
W tej chwili nikt nam tego nie wykona, jeśli to by nawet była własność Enea, ponieważ 
jesteśmy w przeddzień przetargu na wybór dostawcy sprzedawcy energii być może okaże 
się, że Gmina Węgorzyno za energię będzie płaciła mniej przetarg to pokaże wyłoniony 
zostanie najtańszy dostawca energii dystrybucyjne sprawy pozostają nadal w rękach Enea, 
ponieważ Enea jest mtaj monopolistą tylko Enea ma sieci i urządzenia, przez które płynie 
prąd. Natomiast sprzedawcą mogą być różne inne firmy mamy nadzieję w tym przetargu 
osiągnąć niższe ceny niż dotychczas i w związku z tym wypracować dodatkowe 
oszczędności 

3. nasadzić drzewa do Runowa jest to droga powiatowa, aby wyciąć drzewa musieli mieć 
decyzje sprawdzę czy w tej decyzji jest warunek nasadzeń w zamian drzew, bo nie wiem 
czy taki obowiązek był 

4. pasy przejściowe na drodze Kolejowej sprawdzę i z odpowiednimi służbami uzgodnię 
gdzie powinny być 

5. droga do ogródków działkowych oczywiście ona została uszkodzona w akcji gaśniczej w 
momencie, kiedy altanka płonęła straż chcąc dojechać i ugasić zakopała się, ponieważ 
teren jest podmokły była próba ogródków działkowych zdobycia czy wyegzekwowania 
odszkodowania od firm ubezpieczeniowych, w których gmina jest ubezpieczona niestety 
bez efektów to są z przed dwóch tygodni informacje jeszcze będziemy próbować 
wyegzekwować te środki, jeśli nie same ogródki to my, jako gmina oczywiście będzie to 
naprawione 

6. Świetlica Runowo wokół świetlicy przyjże się tej sprawie, bo po prostu nie znam, nie 
wiem czy to jest teren ogródka tej Pani czy to jest na gminnym ja muszę to rozeznać 

7. I przęsło ogrodzenie po termo zwrócę się do wykonawcy, jeśli się potwierdzi i jeśli się 
przyzna do tego, że to było na potrzeby termo rozebrane i jeśli będzie chciał to poprawić 
i uzupełnić to owszem, ale te sprawy należało zgłaszać pfzy odbiorach teraz to już tak 
jakby trochę za późno 

Pani Burmistrz - Radna Pietrusz 
1. Ogrodzić śmietoik przy baraku wiem ten temat jest m i znany dzień lub dwa już kierownik 

lub pracownik już nie pamiętam dokładnie był już sprawdzać tą możliwość 
2. Ocieplenie ściany szczytowej to jest większy problem, ponieważ zawsze środków w 

budżecie na remonty mieszkań komunalnych, lokalnych jest zbyt mało w stosunku do 
potrzeb mamy 100 tys. a mieszkań i lokali jest 163 plus 2 socjalne i zawsze tych 
pieniążków jest za mało 
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Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna — Pani Burmistrz mogę coś powiedzieć, że tak powiem dla 
OPS — u i m zmienić ... tyle pieniędzy było wydanych na barak prawda i teraz można go zgnoić 
już trzy lata jak chodzę od ściany szczytowej izolacja oczywiście, bo u mnie woda podchodzi był 
jeden pracownik był drugi, ale widzę że to nic nie skutkuje. To tyle pieniędzy poszło tak sobie na 
marne zrobiliście baraki, ale nawet nie ma żadnych ludzi żeby sprawdzić baraki jak te ludzie 
mieszkają jak ten budynek wygląda o ten budynek wygląda coraz gorzej strasznie wygląda nie 
wiem ja jestem miesiąc i tam były i nie widziałem żeby kogoś sprawdzał z mieszkaniówki jak 
barak wygląda on coraz gorzej wygląda nie szanujmy, po co te pieniądze było tam pakować tyle 
pieniędzy i taka jest prawda a ja tylko chcę zrobienie ściany szczytowej a płaczecie, że nie macie 
pieniędzy coś sprzedajecie a nie możecie kawałek ściany zrobić taka jest prawda 

Pani Burmistrz — Szanowni Państwo ja rozumiem rozgoryczenie i rozczarowanie mieszkańców 
natomiast nie możemy ciągle remontować czy wkładać pieniądze wszystkich mieszkańców w 
jeden obiekt w 2010 roku przeznaczyliśmy na remont tego budynku baraku na Kopernika około 
400 tys. 

Pan Starost mieszkaniec Węgorzyna — Pani Burmistrz to jest moja wina ja chciałem żeby on 
nie istniał wcale wyszła ekspertyza przykro m i bardzo pakujcie mnie mtaj teraz wyszła ekspertyza 
ja chciałem żeby zburzyć i byście postawili jakiś budynek nie wyszła ekspertyza plusowa teraz jest 
nasza wina jakby gmina od początku robiła coś tu, coś tam to były by małe wydatki, ale gmina 
czeka na ostatni jak to się mówi rzut to nie moja wina po prostu chcecie zgnoić nie ma sprawy 
niech m i tam ciekanie ta woda 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje odpowiedz na interpelacje do tematu będziemy 
wracać w innym momencie w wydziale mieszkaniówki 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna — mieszkaniówki Pan też dobrze wie Pani Przewodniczący 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dzięki tej Burmistrz macie budynek uratowany 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna — jaki budynek jak on się dalej gnoi, co będziemy ukrywać 
taka jest prawda 

Przewodniczący Rady Miejskiej - Pani Burmistrz proszę dalej na interpelacje odpowiadać 

Pani Burmistrz — nadzór nad lokatorami i rozmowy z lokatorami o właściwe zachowanie 
prowadzone są wysyłane są również pisma byliśmy też nie raz i nie jest to prawdą, że nie dbamy i 
nie interesujemy się tym, co się dzieje 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna - na baraku nikt nie był z pracowników 

Pani Burmistrz — Panie Stanisławie Pan nie jest zawsze Pan pracuje nie tu i proszę tak nie 
mówić, bo może 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna — mi mówią, kto był, kto nie był chyba, że ktoś przyjedzie 
do gminy i powie, że coś tam się stało przecież ja dobrze wiem Pani Burmistrz, co jest 

Pani Burmistrz — Panie Stanisławie był remont u Pani Dominiki? 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna - był, była Pani też 
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Pani Burmistrz — a jednak mnie Pan widział, dziękuje 
3. kolejna sprawa schodek do baraków mam to na uwadze i jest wyznaczony do tego żeby to 

naprawić, 
4. chodnik na Jagiellońskiej zniszczony przez Enea jest już zgłoszony, 
5. i do Gościsławia wodociąg prowadziliśmy tam inwestycje być może zrobił się ten lej, bo 

ziemia osadza się zrobimy przegląd i zwrócimy się o pogwarancyjne poprawienie tego, 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, czy są jeszcze jakieś zapytania do odpowiedzi na 
interpelacje i zapytania, bo jesteśmy w tym punkcie i można dopytać, proszę Pani radna 

Pani Radna Pietrusz — Pani Burmistrz, bo ja chciałam tylko dopytać Pani Burmistrz słynny 
barak czy to jest prawda, że Pani tam chce podłączyć gaz? 

Pani Burmistrz — z analizy, jaką mamy na przykładzie szkół wynika, że gaz jest tańszy nie trzeba 
mieć pracownika, lepsze urządzenia, wydajniejsze nie ma materiału, który może dostać nóg itd., 
więc wychodzi na to, że jest tańsze aczkolwiek nie mamy zaplanowane w budżecie w tym roku 
przepinania baraku pod sieć gazową 

Pani Radna Pietrusz — to, do czego ja zmierzam, jeśli tak to wtedy musi być termoizolacja, bo 
wtedy jest bezsensu ja nie wiem o tym schodku Pani m i odpowiedziała? 

Pani Burmistrz — tak odpowiedziałam, że mam go wytypowanego żeby go zrobić, Pani Radna, 
ale nie wiem czy Pani ma świadomość to, co Pani powtórzyła interpelacje mieszkańca to chodziło 
tylko o ściany szczytowe, bo Pan Stanisław mówi tylko o tych miejscach, w których do niego 
przelatuje a nie o całości 

Pani Radna Pietrusz — tak, dlatego moje pytanie było o ogrzewanie gazowe, bo jak Pani będzie 
chciała zrobić ogrzewanie gazowe to ten budynek trzeba ocieplić nie ma wyjścia jakiekolwiek 
metody ogrzewania 

Pani Burmistrz — wiem o tym 

Pani Radna Pietrusz — dlatego jak była robiona termoizolacja to by miał szczyt zrobiony 

Pan Staros mieszkaniec Węgorzyna — i na to wychodzi za 5 lat 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dobrze dziękuje widzę, że do interpelacji zostało dopytane 
kończymy punkt odpowiedzi na wnioski i zapytania radnych 

VI 
Przewodniczący Rady Miejskiej — przechodzimy do punkm V I informacja Przewodniczącego 
Rady to ten okres to był niezbyt długi Przewodniczący w tym okresie oprócz tych prac 
biurowych podpisywania uchwał i odpisywania na pisma i te pisma do Regionalnej Izby 
Obrachunkowej i szykowanie uchwał pod sesje, przyjmował mieszkańców w temacie na przykład 
wody w Wiewiecku Pani Burmistrz w temacie tej zwiększonej zawartości węglowodanu — wapnia. 
Ja rozmawiam na razie z wydziałem na razie wiem, że trwają przejęcia Goleniowa tej budowy 
Węgorzyna kanalizacji w części południowej, ale ten temat najbliżej wróci, bo Goleniów jak 
gdyby deklarował się że jakoś wodę poprawi, bo od chwili wyjścia Nowogardu mieszkańcy przez 
cały czas przypominają się kiedy to będzie zrobione ja mówię w tej chwili nie jest to robione, 
robione jest powiedzmy Cieszyno, Gościsław i tam dopominają się żeby wstawić filtr po prosm. 
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Drugi temat to były oczywiście te podatki, które dzisiaj na sesji były rozpatrywane, ale ten temat 
się ciągnie i on jest coraz mniej jest zapytań myślę, że on został rozstrzygnięty uchwałą na 
dzisiejszej sesji. Uczestniczyłem w Łobzie w Babie Wielkanocnej tam uczestniczyły i przebywały 
nasze stoiska, że tak powiem Pani burmistrz o nich mówiła bardzo ładnie to wygląda, bo były 
różne tam konkursy na palmę na stoisko z prasy lokalnej to wszyscy mieszkańcy wiedzą jak to się 
odbyło i warto to promować, bo nasze sołectwa się tam prezentowały, myślę, że na ten okres 
przez ten miesiąc taka była praca Przewodniczącego w tym okresie między sesyjnym 

VII 
Przewodniczący Rady Miejskiej - przejdziemy do punkm V I I wolne wnioski i komunikaty. 
Proszę Pani Burmistrz 

Pani Burmistrz — Ja bym chciała przeczytać takie podziękowanie serdecznie dziękując za trud 
włożony w realizacji wizji odnowienia wnętrza świetlicy wiejskiej z życzeniami dalszych sukcesów 
w realizacji zadań na rzecz społeczeństwa lokalnego, a teraz powiem, komu te podziękowania i 
dlaczego zwracam się do Pani Sołtys z Mieszewa. Powiem tak mieliśmy wyjazd w teren nie wiem 
czy Państwa, ale mnie urzekło to, że ta Pani Sołtys zabiega o to żeby ta świetlica nie poprzestała 
tylko na termomodernizacji i tym, co gmina mogła wykonać, ma wraz z mieszkańcami 
zaplanowane pieniążki z funduszu sołeckiego i dzielnie realizuje te postanowienia, ale te pieniążki 
nie wystarczają na wszystko dzięki jej zabiegom pozyskuje mnóstwo innych rzeczy przez to, że po 
prosm się stara i chciałabym wyróżnić ja i pokazać, że tak można i postawić, jako przykład i za to 
bardzo dziękuję i proszę również przekazać podziękowania osobą, które Pani pomagają w tym. 

- wszyscy zgromadzeni zaczęli bić brawa-

Chcę podziękować dla Sołectwa Przytoń a szczególnie bym prosiła o przekazanie tych 
podziękowań dla Pani Małgosi Szestowickiej dla Pani Ireny Kowalczyk, Pani Teresa Kardaś dla 
Pana również Panie Sołtysie a teraz powiem, za co, za to, że po raz kolejny podjęli trud realizacji 
konkursu Gminnego na Najpiękniejszą Palmę tak jak mówiłam wcześniej z informacji on się 
zaczął cieszyć coraz większym zainteresowaniem a wiadomo trzeba go zorganizować, czyli trzeba 
poświęcić swój czas i włożyć swój trud sołtys był odpowiedzialny za zorganizowanie ogniska, 
mimo, że wietrzysko było takie, że mogło głowę urwać i oby płomień gdzieś tam nie poleciał 
dbał nad tym ogniskiem Panie w środku bardzo pomagały za to bardzo serdecznie dziękuje. 

- wszyscy zgromadzeni zaczęli bić brawa-

I jeszcze mam powiem tak w trakcie tego konkursu gminnego palm dziękowaliśmy wspólnie 
sponsorom i osobą, które pomogły przy organizacji, ale nie wszyscy byk swój wkład włożyli, ale 
h o n o r ó w jeszcze nie odebrali i tak chciałabym podziękować dla Pana Jana Szymko jednego ze 
sponsorów, 

- wszyscy zgromadzeni zaczęli bić brawa-

i dla Pana Jana Mazuro. 

- wszyscy zgromadzeni zaczęli bić brawa-

Chyba nie ma, ale również mam podziękowanie dla Pana Józefa Drozdowskiego przekażę w 
innym terminie. 

- wszyscy zgromadzeni zaczęli bić brawa-
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Powiem tak to są miłe chwile, kiedy się wtęcza podziękowania, kiedy są osoby zadowolone, kiedy 
niekiedy są takie wzruszenia, że łezka poleci ja chciałam o tych różnych osiągnięciach Rad 
Sołeckich powiedzieć na tym spotkaniu w Runowie, bo to był właśnie ten moment gdzie 
chciałam wraz z radnymi podziękować sołtysom i Radą Sołeckim, ale rni po prosm umknęło 
przepraszam za to, ale chciałam również powiedzieć o innych sołectwach, które również bardzo 
pozytywnie się zapisują w naszej działalności, ponieważ biorą czynny udział czy to przy Babie 
Wielkanocnej przygotowując stoisko, jadąc wystawiając się pod tym namiotem wspólnym 
reprezentując Gminę Węgorzyno czy sołectwa, które piszą wnioski same chodzą zabiegają 
pozyskują fundusze z zewnątrz ja myślę, że Państwo wiecie, o których sołectwach mówię i 
wszystkim jeszcze raz bardzo za to serdecznie dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — Pani Burmistrz skończyła wolne wnioski i komunikaty chce 
radnych zaprosić w imieniu uczniów Szkoły Podstawowej w Węgorzynie Pani Dyrektor i Pani 
Dyrektor Gimnazjum na apel z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja te szkoły zapraszają 
Radnych Rady Miejskiej w Węgorzynie na godzinę 10:00 w Gimnazjum i na godzinę 11:00 w hali 
sportowej tak godzina po godzinie, szkoła podstawowa w hali sportowej 27 kwietnia jutro. 3 maja 
o godzinie 9: 00 odbędzie się msza w naszym kościele z okazji uchwalenia Konstytucji 3 Maja 
msze zamawia burmistrz i radni naszej gminy. Chce przypomnieć, że do 30 kwietnia radni mają 
obowiązek złożyć oświadczenie majątkowe część oświadczeń już spłynęła a część pewnie spłynie, 
Pani Radna proszę 

Pani Radna Pietrusz — w West i i formalnej, do której godziny będzie Pan przyjmował 
oświadczenia majątkowe? 

Przewodniczący Rady Miejskiej - w godzinach pracy urzędu. Wolne wnioski i komunikaty, 
proszę Pani 

Pani Szubert Marlena mieszkanka Mieszewa — my w imieniu mieszkańców Mieszewa 
chcielibyśmy serdecznie zaprosić naszej gminy na turniej piłki nożnej, który się odbędzie 3 maja 
wszystkich serdecznie zapraszamy, drużyny zgłaszać do Pani Sołtys o godz. 12:00 są juniorzy i 
seniorzy w juniorach grają po 7 a w tych starszych grają po 11 i jak byłyby jeszcze osoby chętne 
to prosimy o sponsoring osoby zainteresowane tym 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje, czy są jeszcze jakieś komunikaty 

Pani Szubert Marlena mieszkanka Mieszewa — jeżeli są jeszcze chętni to 4 na zaprawę 
zapraszamy 

Przewodniczący Rady Miejskiej — proszę sołtysie 

Pan Rataj Sołtys Sołectwa Cieszyno — chciałbym podziękować Pani Marcie za to, że mogłem 
wsiąść udział w tej komisji, która się odbyła na przejeździe było to bardzo edukacyjne dla mnie 
zobaczymy, na czym ta sprawa się zakończy, ale może pójdzie coś do przodu na pewno nie 
będzie od razu sygnalizacji, bo mtaj troszeczkę jeszcze posiedziekśmy było bardzo dużo 
wyjaśnień i jeszcze mi też umknęło, bo m i jeszcze mieszkańcy zgłaszali odnośnie tego 
budyneczku na dworcu w Cieszynie on już się sypie także możemy wnioskować o rozbiórkę tego, 
dziękuje 

Przewodniczący Rady Miejskiej — dziękuje w komunikatach 
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Pan Radny Szymko — to może nie komunikaty ani nie wolne wnioski tylko taka refleksja Pan 
Sadurek mówił, że mamy takie znaki, co powinny migać na tej drodze jak się jedzie na Drawsko a 
ja jadąc mtaj dzisiaj w Runowi zauważyłem i się tak zastanowiłem czy ja właściwą drogą jadę 
piękny znak fortoradar kontrola prędkości od razu noga z gazu automatycznie wolniutko 
przejechałem jadę dalej do Węgorzyna to samo powtórka także to jest takie psychologiczne 
działanie, że od razu noga z gazu tylko ciekawe jak długo postają 

Przewodniczący Rady Miejskiej - dziękuje w związku z tym, że wyczerpaliśmy porządek 
dzisiejszej sesji zamykam X V sesje Rady Miejskiej, dziękuje. 

Protokół sporządzono w 1 egzemplarzu, zawiera 35 ponumerowanych stron oraz 20 
załączników. N a tym protokół zakończono i podpisano. 

Strona 35 z 35 


